

ယခုတိုင်းပြည်မှာ မငြိမ်မသက်ဖြစ်နေတဲ့ကိစ္စ၊ ဆူဆူပူပူဖြစ်နေတဲ့ကိစ္စတွေဟာ တိုင်းပြည်အတွက် အကျိုးရှိသလား၊ အကျိုးမရှိဘူးလားဆိုတာ ခင်ဗျားတို့ ထပ်စဉ်းစားဖို့လိုတယ်။ ဆူပူသောင်းကျန်းမှုတွေကို ပမာပြည်ချစ်တဲ့လူတွေမှန်သမျှ ဝိုင်းဝန်းကူညီနှိမ်နင်းဖို့လိုတယ်။ ဘယ်သူ့ကိုမှ အားပေးဖို့မလိုဘူး။ တိုင်းသူ ပြည်သား ညီညွတ်ရေး၊ လူထုရဲ့ညီညွတ်ရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး အတွက် ယခုထက်ပိုပြီး ဆတက်ထမ်းပိုးတိုးပြီးလုပ်ကြဖို့လိုတယ်။

(ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၃ ရက်နေ့ မြို့တော်ခန်းမတွင် ပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းမှကောက်နုတ်ချက်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဘော့စ်နီးယားနှင့် ဟာဇီဂိုဗီးနားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် မတ် ၁

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက်တွင်ကျရောက်သော ဘော့စ်နီးယားနှင့် ဟာဇီဂိုဗီးနားနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါ သမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဘော့စ်နီးယားနှင့် ဟာဇီဂိုဗီးနား နိုင်ငံသမ္မတ ဦးသျှောင်အဖွဲ့အကြီးအကဲ မစ္စတာ မာလေဒန် အိုင်ဗန်နစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့ သည်။

(သတင်းစဉ်)

မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် အနာဂတ်များပန်တီးပေးနိုင်ဖို့ တစ်စိတ်တစ်ပတ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိ

နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ပြောကြားသည့် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်း (၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ)

မိဘပြည်သူများခင်ဗျား-
ကျွန်တော်အနေနဲ့ ဒီလမိန့်ခွန်းမှာ ယခုနှစ် ပြည်ထောင်စုနေ့မှာရေးထိုးခဲ့တဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာ ကတိပြုချက်နဲ့ စပ်လျဉ်းပြီး အစပြုပြောကြားလိုပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးအရယူဖို့ အပြီးသတ် ကြိုးပမ်းနေတဲ့ကာလများမှာ အမျိုးသားခေါင်းဆောင် ကြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနဲ့ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်များ၊ တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များဟာ ကမ္ဘာ့အလယ်မှာ လူမျိုးပေါင်းစုံ၊ ယဉ်ကျေးမှုပေါင်းစုံနဲ့ တန်းတူရည်တူရှိတဲ့ ပြည်ထောင်စုကြီးတစ်ရပ် ပေါ်ထွက်လာဖို့ သမိုင်းဝင် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်ကို ပင်လုံမြို့မှာ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့တဲ့ နေ့ကို အစွဲပြုပြီး ပြည်ထောင်စုနေ့အဖြစ် နှစ်စဉ် ပုံစံ အမျိုးမျိုးနဲ့ ကျင်းပလာခဲ့ကြပါတယ်။

ယခုနှစ် (၆၈)ကြိမ်မြောက် ကျင်းပတဲ့ ပြည်ထောင်စုနေ့ အခမ်းအနားဟာ ယခင်နှစ်များထက်ပိုမိုပြီး ထူးခြားမှု၊

ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တပ်မတော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ တချို့သော ခေါင်းဆောင်များဟာ ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာ ကတိပြုချက်ကို လက်မှတ် နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ တိုင်းရင်းသား ရေးထိုး

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

မိမိတို့ရဲ့ နိုင်ငံရေးရည်မှန်းချက်အတွက် အင်တိုက်အားတိုက် ယှဉ်ပြိုင် ကြတဲ့အခါ တစ်ဖက်နဲ့တစ်ဖက် အပြန်အလှန်လေးစားမှု၊ နားလည်မှု၊ သဘောထား ကြီးမှုများနဲ့ မိမိတို့ရဲ့ ရည်မှန်းချက်ကိုရရှိဖို့ ကြိုးပမ်းရန်လိုအပ်။

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ထိုင်းနိုင်ငံရှိ မြဘုရားနှင့် GRAND PALACE တို့သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာ

ဗန်ကောက် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈
တရားဝင် ချစ်ကြည်ရေးခရီး လည်ပတ်ရန် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက် မြို့၌ ရောက်ရှိနေသော ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ကယား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့်အတူ ယနေ့ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီက မြဘုရားသို့ ရောက်ရှိဖူးကြည့်ညှိ ကာ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီးတို့ ကပ်လှူ ပူဇော်ပြီး အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် ယခင်ထိုင်းဘုရင်များ စံမြန်း ခဲ့ကြသည့် Grand Palace သို့ ရောက်ရှိပြီး ယဉ်ကျေးမှုအနုပညာ လက်ရာများ၊ အဆောက်အအုံများနှင့် ထီးသုံးနန်းသုံးပစ္စည်းများ လှည့်လည် ကြည့်ရှုလေ့လာကြရာ တာဝန်ရှိသူ များက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသကြ သည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒုတိယသမ္မတ သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ BHUMIRAJANAGARINDRA KIDNEY INSTITUTE ဆေးရုံသို့ ရောက်ရှိပြီး ဆေးရုံ၏ အခန်းများ ဖွဲ့စည်းထားရှိမှု၊ ခေတ်မီဆေးရုံသုံး စက်ပစ္စည်းကိရိယာများ တပ်ဆင်ထား ရှိမှုနှင့် ဝေဒနာရှင်များအား ဆေးဝါး ကုသပေးနေမှု အခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု လေ့လာကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံရှင်းလင်း ပြသကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



ပုသိမ်မြို့စက်မှုဇုန်တွင် အထည်ချုပ်စက်ရုံသုံးရုံပွင့်လှစ်လည်ပတ်နေပြီး စက်ရုံများ ထပ်မံပွင့်လှစ်သွားရန်ရှိ

OWif pmr.su.Ethi >> 11

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပြင်ဆင်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံ့ကောင်းကျိုး အတွက် ဉာဏ်အမြော်အမြင်ကြီးစွာဖြင့် စဉ်းစားဆင်ခြင်သုံးသပ်ကြရန် သည်သာ အဓိကပစ္စည်း

pmr.su.Ethi >> 6

ရတနာဆင်ဖြူတော် ပေါ်ထွန်း

pmr.su.Ethi >> 11



ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ချုပ်၏ (၆)နှစ်ခေတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် (၆)နှစ်ခေတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် (၆)နှစ်ခေတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်

လက်ထောက်ပညာရေးမှူးအဖြစ်နဲ့ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့တဲ့ ကျွန်တော်အသက်(၆၀)ပြည့်မေးနေ့နဲ့ လုပ်သက်(၄၂)နှစ်ပြည့် အခမ်းအနားနဲ့ဆက်ပွဲမှာ ဆရာ၊ဆရာမများက ဆရာကြီး အသက်(၆၀)မှ ဟုတ်ရဲ့လား။ နုလို့ အရွယ်တင်နုပျိုနေတာ ဘာဆေးများမှီဝဲလဲလို့ မေးကြပါတယ်။ ကျွန်တော်က မြန်မာ့ရိုးရာသနပ်ခါးစစ်စစ်ကို ချစ်မြတ်နိုးသူဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်ရဲ့ အကောင်းဆုံးဆေးတစ်လက်ကတော့ ရွှေပြည်နန်းသံပရာသနပ်ခါးနဲ့ ကံကောင်းတာ သနပ်ခါးပေါ်ပေါက်တာ နှစ်ပေါင်းများစွာကြာခဲ့ပါပြီ။ ညအိပ်တဲ့အခါ ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါးကို ညအိပ်ယာဝင်တိုင်း ခပ်ပါးပါးလိမ်းပြီးမှ အိပ်ယာဝင်လေ့ရှိရာ အသားအရေ စိုပြေနူးညံ့ပြီး နှစ်မြိုက်စွာအိပ်ပျော်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အိပ်ယာမှန်းသည့်အခါမှာလည်း စိတ်ကြည်လင် လန်းဆန်းပြီး လုပ်ငန်းတာဝန်များကို နိုးကြားတက်ကြွစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

ဦးနန်းဇွေ(လ/ထမြို့နယ်ပညာရေးမှူးကြီး)၊ အထက(၁)ဝမ်း၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ ထပ်ဆင့်ဆောင်ရွက်အပ်ပါသည်။ ၁၉၁၆ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ(၁)ရက်၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ အမှတ် (၂၀၄)အခြေစိုက်ပညာရေးမှူးကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊

ဦးနန်းဇွေ (လ/ထမြို့နယ်ပညာရေးမှူးကြီး)၊ အထက(၁)ဝမ်း၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ ထပ်ဆင့်ဆောင်ရွက်အပ်ပါသည်။ ၁၉၁၆ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ(၁)ရက်၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ အမှတ် (၂၀၄)အခြေစိုက်ပညာရေးမှူးကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊

(ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ရရှိသောအကျိုးကျေးဇူးနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်တိုင်ကြံတွေးရသော မြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး (စာမျက်နှာ ၈ ကန့်သတ်ချက်မရှိ) နေ့စဉ်လိပ်စာအပြည့် အစုံ၊ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်တို့ဖြင့် အမှတ်- ၂၈ (11)၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ လိပ်မုပြီးရေးသား ပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း ဖော်ပြပါသည်။

ယီမင်သမ္မတဟောင်း ဒေါ်လာဘီလီယံ ၆၀ အထိ မတရားမှုဖြင့် ကြွယ်ဝဟုဆို

ကုလသမဂ္ဂ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ယီမင်သမ္မတဟောင်း အလီ အဗ္ဗဒူလာ ဆာလက်ချ်သည် ၎င်းအာဏာ ရရှိချိန်နှင့် ရရှိပြီးနောက်ကာလအတွင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀ ဘီလီယံမှ ၆၂ ဘီလီယံအထိ တန်ဖိုးရှိသည့် မြောက်မြားလှစွာသော အဖိုးတန်ပစ္စည်းတို့ကို စုဆောင်းရယူခဲ့သည်ဟု သံသယရှိကြောင်း ကုလသမဂ္ဂကျွမ်းကျင်သူများက ယနေ့ပြောကြားသည်။

မစ္စတာဆာလက်ချ်သည် အဆိုပါချမ်းသာကြွယ်ဝမှုများကို အခြားသော သူများ၏ အမည်များဖြင့် နိုင်ငံခြားသို့ လွှဲပြောင်းပို့ခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်ရကြောင်း ၎င်းတို့ကပြောသည်။

ယီမင်နိုင်ငံသည် အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသတွင် အဆင်းရဲဆုံးနိုင်ငံဖြစ်သည်။ နိုင်ငံရေးအခြေအနေမှာ ရုတ်ရုတ်သဲသဲနှင့် အလွန်ဆိုးရွားလျက်ရှိပြီး ထိုဖြစ်စဉ် ၏နောက်တွင် မစ္စတာဆာလက်ချ်က အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လျက်ရှိ သည်ဟု ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ယုံကြည်ကြသည်။

အကတိလိုက်စားမှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟုသော စွပ်စွဲချက်များမှာ မဟုတ် မမှန်ကြောင်း ၎င်းကငြင်းဆိုခဲ့ဖူးသည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ် အာရပ်လူထုလှုပ်ရှားမှုများသည် ယီမင်၌လည်းဖြစ်ခဲ့ရာ နိုင်ငံ၏အာဏာကို ၃၃ နှစ်ကြာ ဆုပ်ကိုင်ထားသည့် မစ္စတာ ဆာလက်ချ်မှာ သမ္မတရာထူးမှ ဆင်းပေးခဲ့ရသည်။

အိုးအိမ်ခြံမြေများ၊ ငွေသားများ၊ ရှယ်ယာများ၊ ရွှေများနှင့် အခြားတန်ဖိုး ကြီးမားသည့် ပစ္စည်းများ ပါဝင်သော မစ္စတာဆာလက်ချ်၏ ပိုင်ဆိုင်မှုများကို အနည်းဆုံးနိုင်ငံပေါင်း ၂၀ တွင် ဖြန့်ကြက်ထားသည်ဟု သတင်းများကဆိုသည်။

လွန်ခဲ့သည့် နှစ်ပေါင်း ၃၀ ကျော်ကာလအတွင်း တရားမဝင်လုပ်ဆောင်ချက် များဖြင့် ၎င်း၏ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှုအတွင်းသို့ တစ်နှစ်လျှင် ဒေါ်လာနှစ်ဘီလီယံ နှုန်း စီးဝင်စေသည်ဟု စွပ်စွဲကြသည်။

အလီအဗ္ဗဒူလာဆာလက်ချ်သည် သမ္မတအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ် နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေများအား မသမာမှုပြု၍ ချမ်းသာကြွယ်ဝလာခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် သဘာဝဓာတ်ငွေနှင့် ရေနံကန်ထရိုက်စာချုပ်များမှ ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဘီဘီစီ။

ဆိုမာလီပင်လယ်စားပြုများက ပမ်းဆီးခံ ထိုင်းလူမျိုးရေလုပ်သားများအား လွှတ်ပေး

နိုင်ဂိုဘီ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ဆိုမာလီ ပင်လယ်စားပြုများ လက်ဝယ်၌ ငါးနှစ်နီးပါးမျှ ဖမ်းဆီး ထိန်းသိမ်းခံခဲ့ရသည့် ထိုင်းလူမျိုး ရေလုပ်သားများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ပြန်လည်လွှတ်ပေးလိုက် ကြောင်း ဆိုမာလီယာ အာဏာပိုင်များ က ပြောကြားသည်ဟု ဘီဘီစီသတင်း တွင် ဖော်ပြသည်။

ထိုင်းနိုင်ငံသား လေးဦးအား ဝေးလံသီခေါင်သောဒေသတစ်နေရာမှ မိမိတို့ ပြန်လည်ခေါ်ယူနိုင်ခဲ့ကြောင်း ဆိုမာလီနိုင်ငံ အလယ်ပိုင်း ဂယ်လူ မက်ဒက် ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး အိုမာဘာကစ်အလီက ပြောကြား သည်။

၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဧပြီလအတွင်းက တရုတ်(တိုင်ပေ) အလံလွှင့်ထူထား သည့် ငါးဖမ်းယာဉ်ကို ဆိုမာလီ ပင်လယ်စားပြုများက ပြန်ပေးဆွဲခဲ့၍



ရေယာဉ်ဝန်ထမ်း ၂၄ ဦးအနက် ထိုင်းလူမျိုး ရေလုပ်သားလေးဦးလည်း ပါဝင်သည်။ ၎င်းတို့သည် ပင်လယ် စားပြုများလက်ဝယ်၌ ငါးနှစ်နီးပါးမျှ ကြာမြင့်စွာ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းမှုကို ခံခဲ့ကြရသူများဖြစ်သည်။ ဆိုမာလီ ပင်လယ်စားပြုများ၏ ဖမ်းဆီးခံရမှုမှ လွတ်မြောက်လာသည့် ထိုင်းလူမျိုး ရေလုပ်သားများသည် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများနှင့် ဆွေမျိုး သားချင်းများထံ တယ်လီဖုန်း ဆက်သွယ်ပြောဆိုပြီး ထပ်တလဲလဲ ပိုကြွေးနေခဲ့ကြကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ဘီဘီစီ။

ကမ္ဘာ့ရေနံဈေးနှုန်း ကျဆင်းမှုကြောင့် မလေးရှား ရေနံကုမ္ပဏီ အရုံးပေါ် တွာလာလမ်းပူ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ကမ္ဘာ့ရေနံဈေးနှုန်းများ ကျဆင်းမှုကြောင့် မလေးရှားနိုင်ငံပိုင် စွမ်းအင်ကုမ္ပဏီဖြစ်သော ပက်ထရိုနက်စ်ကုမ္ပဏီသည် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ စတုတ္ထသုံးလပတ်ကာလတွင် ရင်းနှီးငွေ ၇ ဒသမ ၃ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၀၂ ဘီလီယံ) ဆုံးရှုံးရကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာဌာနများက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ပက်ထရိုနက်စ်ကုမ္ပဏီသည် အစိုးရအဖွဲ့အတွက် အခွန်ဘဏ္ဍာဝင်ငွေ အများဆုံးထည့်ဝင်လျက်ရှိသော နိုင်ငံပိုင်လုပ်ငန်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ လာမည့်နှစ်နှစ်တာကာလတွင် ကုမ္ပဏီ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အသုံးစရိတ်ကို ရင်းနှီး ၂၀ မှ ၃၀ ဘီလီယံအထိ လျှော့ချသွားရန် စီစဉ်ထားကြောင်း ကုမ္ပဏီတာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဖမ်းမှု ရေနံဈေးနှုန်းများ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက သိသိသာသာ လျော့ကျနေမည်ဟု မျှော်လင့်ရပြီး မိမိတို့ကုမ္ပဏီ၏ အမြတ်အစွန်း ရရှိနိုင်မှုအပေါ် ထိခိုက်စေနိုင်ကြောင်း ပက်ထရိုနက်စ်ကုမ္ပဏီ၏ ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ရေနံဈေးနှုန်းများ ကျဆင်းနေမှုကို တုံ့ပြန်နိုင်စေမည့် မဟာဗျူဟာတစ်ရပ်ကို ရေးဆွဲချမှတ် ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် အက်ဖ်ဟာအာဘတ်စ်က ပြောကြားသည်။ **ပီတီအိုင်း။**



အာဖဂန်နစ္စတန် ဒေသအများအပြား၌ ရာသီဥတုဆိုးရွားမှုကြောင့် လူ ၂၀၀ ကျော် သေဆုံး

ကဘူး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

အာဖဂန်နိုင်ငံနယ်မြေ အများအပြားတွင် ဆီးနှင်းခဲ ပြိုကျမှုများနှင့် ရေလွှမ်းမိုးမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့မှုကြောင့် သေဆုံးရသူဦးရေ ၂၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း၊ ပြင်းထန်သော ဆောင်းဥတုဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်နေပြီး ကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်ရန် အခက်အခဲများရှိခြင်းကြောင့် သေဆုံးသူဦးရေ ထပ်မံတိုးလာနိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်သားများနှင့် ကုလသမဂ္ဂတာဝန်ရှိ သူများက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ပြောကြားကြ သည်။

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ အလယ်ပိုင်းနှင့် အရှေ့ မြောက်ပိုင်းဒေသများ၌ ရက်ပေါင်းအတန်ကြာမျှ

ရာသီဥတုဆိုးရွားလျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံ၏ ပြည်နယ် ၃၄ ခု အနက် ၁၈ ခုထက်မနည်းတွင် ရာသီဥတုဆိုးရွားမှုကြောင့် လူပေါင်း ၂၂၉ ဦး သေဆုံးခဲ့သည်ဟု သတင်းပေးပို့မှု ရှိကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု ရေးရာ ညှိနှိုင်းရေးရုံးက ပြောကြားသည်။

ဆီးနှင်းခဲများ ပြိုကျမှုကြောင့် အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်သူ လူ ရာပေါင်းများစွာ ရှိသည်။ ယခုရက်သတ္တပတ်အစောပိုင်းက ဆီးနှင်းမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့မှုကြောင့် လမ်းများပေါ်တွင် ဆီးနှင်းထူဖွဲ့စည်းဖြစ်ပေါ်နေပြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလမ်းကြောင်းများ ပြတ်တောက်ခဲ့ရ သည်။

ပီတီအိုင်း။

အိန္ဒိယရထားလုပ်ငန်း ခေတ်မီတိုးတက်ရေး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၃၇ ဘီလီယံသုံးစွဲမည်

နယူးဒေလီ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် ရထားလုပ်ငန်း ခေတ်မီတိုးတက်ရေး အစီအစဉ် အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၃၇ ဘီလီယံသုံးစွဲမည်ဖြစ်ကြောင်း ရထား လုပ်ငန်းဝန်ကြီး ဆူရပ်ဘရာဘူက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက်တွင် ပြောကြား သည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုအတွက် ရထားလမ်း ကွန်ရက် ခေတ်မီတိုးတက်ရန်လိုအပ် ကြောင်း၊ လာမည့်ငါးနှစ်တာ ကာလ အတွင်း ရထားလမ်းကွန်ရက်

ခေတ်မီတိုးတက်ရေးအတွက် ရူပီး ၈ ဒသမ ၅ ထရီလီယံ (အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁၃၇ ဘီလီယံ) သုံးစွဲရန် လျာထားကြောင်း ရထားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးက ပြောကြားသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ရထားခရီးစဉ်များ ဘေးအန္တရာယ်လုံခြုံမှုကောင်းမွန်စေ ရေးအတွက် ကြီးပမ်းဆောင်ရွက် မည်ဟု ၎င်းက ကတိပြုသည်။ ရထားလမ်းများကို တိုးချဲ့ဖောက် လုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အဓိကကျသော ရထားလမ်းများကို အသုံးပြုသည့် ခရီးစဉ်များအတွက် ခုတ်မောင်းသည့်

အမြန်နှုန်းကို မြှင့်တင်သွားနိုင်ရန် စီစဉ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဘူတာရုံ များတွင် ရထားစီးခရီးသည်များ ပိုင်ပိုင် အင်တာနက်ဆက်ကြောင်း အသုံးပြုနိုင်စေရန် လုပ်ဆောင်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြား သည်။

ရထားခရီးစဉ်များ တိုးတက် ကောင်းမွန်စေမည်ဖြစ်သော်လည်း ရထားခရီး တိုးမြှင့်ကောက်ခံမည် မဟုတ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြား သည်။

ပီတီအိုင်း။



ပြည်တွင်းရေးရာ

တူညီသည့် ရည်မှန်းချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် ပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင်အကောင်အထည်ဖော်ရန် လိုအပ်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူမြို့နယ်စည်ပင်သာယာခန်းမတွင် ကျင်းပသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဖြူမြို့နယ် အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့်တွေ့ဆုံပွဲသို့တက်ရောက်၍ နယ်မြေ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပို့ဆောင်ရေး၊ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဆွေ၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူး ကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်ထွန်း၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီနှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့မမြို့ဖများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများသည် မိမိဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မိမိဒေသလုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးကိစ္စရပ်များကို ဆောင်ရွက်နေကြရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များဖြစ်သည့်အတွက် မိမိတို့၏တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့် များကို သေသေချာချာ နားလည်သဘောပေါက်ပြီး ဒေသ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကိစ္စရပ်များကို ပို၍ပို၍ စည်ပင်သာယာလာအောင် မှန်မှန်ကန်ကန် စနစ် တကျ အသုံးပြုရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့အချိန်ကာလ သည် ယခင်ကထက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင် သည့် အခွင့်အလမ်းများရှိပါကြောင်း၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများသည် ပြည်သူများကရွေးချယ်ထားသည့် ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များဖြစ်သည်နှင့်အညီ မိမိရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာကို မှန်ကန်မျှတစွာ စီမံအုပ်ချုပ်ရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်း။

မြို့နယ်အတွင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသည့် နိုင်ငံ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် မိမိဇာတိ၊ မိမိမွေးရပ်မြေကိုသို့ သဘောထားပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ပါဝင်ဆောင် ရွက်ကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မြို့နယ်အတွင်းတွင် ဖွဲ့စည်း ထားသည့် မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီ၊ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီနှင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီများလည်းရှိပါကြောင်း၊ မိမိမြို့နယ် ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အောက်ခြေအခြေခံပြီး ဖွဲ့စည်း ထားသည့် ကော်မတီများကလည်း ဆောင်ရွက်နေကြပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံသားများသည် နိုင်ငံတော်ကိုသစ္စာစောင့်သိ ရမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးတွင် လည်း ပါဝင်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းတို့ကို ၂၀၀၈



ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင် အတိအလင်းပြဌာန်းထား ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏အချုပ်အခြာအာဏာသည် နိုင်ငံ သားများထံမှ ဆင်းသက်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံသား တိုင်းသည် မိမိနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးအတွက် တာဝန်ရှိပါ ကြောင်း၊ ထို့အတူ နိုင်ငံသားများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် ဝန်ထမ်းများသည်လည်း မိမိတာဝန်ကို တာဝန်ယူ၊ တာဝန်ခံ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း စိတ်ကောင်း စေတနာထား၍ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ မိမိရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအတွင်းတွင်ရှိသည့် ပြည်သူများ၏ လိုလားချက်များကို အဆင့်ဆင့်တင်ပြ ကူညီဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာ မဲဆန္ဒနယ်မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အနေဖြင့်လည်း ပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်၊ ဆန္ဒသဘော ထား၊ အခွင့်အရေးကိုရယူ၍ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုအခါ အေးချမ်း သာယာပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်ကြီးဖြစ်ရေးဆိုသည့် တူညီသည့်ရည်မှန်းချက်များ ထားရှိ ဆောင်ရွက်နေချိန်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ဥပဒေများပြဌာန်းပြီး ပါတီစုံဒီမိုကရေစီနှင့် ဈေးကွက် စီးပွားရေးစနစ်ကို တည်ဆောက်နေပါကြောင်း၊ တူညီ သည့် ရည်မှန်းချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် နိုင်ငံ တော်အစိုးရနှင့် လွှတ်တော်တို့တွင် တာဝန်ရှိသည်မဟုတ်ဘဲ ပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင် အကောင်အထည်ဖော်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ပြည်သူများ၏လိုအပ်ချက်များကို လွှတ်တော်များတွင် တင်ပြတောင်းဆိုနိုင်ပါကြောင်း၊ မိမိမြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအတွက် ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် တူညီသည့်ရည်မှန်းချက်ဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်မှာ သေချာ ပါကြောင်း၊ ဖြူမြို့နယ်သည် ရေခဲမြေခံကောင်းသော

မြို့နယ်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံရေးနှင့်ပတ်သက်၍ တက်ကြွစွာပါဝင် ဆောင်ရွက်ကြပါကြောင်း၊ လူမှုရေးဘက်တွင်လည်း နိုးကြားမှုရှိပါကြောင်း၊ စီးပွားရေးဘက်တွင်လည်း သဟဇာတဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူဦးရေ နှစ်သိန်းငါးသောင်း ကျော်ရှိသည့် မြို့ဖြစ်ပြီး မြေသယံဇာတ၊ ရေသယံဇာတ၊ သစ်တောသယံဇာတကောင်းမွန်သည့် နေရာဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိဒေသကို မှန်မှန်ကန်ကန် ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း၊ ပြည်သူ့ဆန္ဒကို အလေးထား၍ စေတနာ၊ မေတ္တာ၊ သစ္စာတရားတို့ဖြင့် မိမိဒေသကို ဥပဒေ နှင့်အညီ အုပ်ချုပ်ရန်နှင့် စေတနာမှန် လုပ်နည်းလုပ်ဟန် မှန် ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဦးတင်စိုး၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဌာနဆိုင်ရာအကြီး အကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများနှင့် လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကသည် တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်သည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကသည် ဖြူမြို့၊ မြို့မအနောက်ရပ်ကွက်ရှိ ဖြူမြို့နယ်ခန်းမတည်ဆောက် ရေးစီမံကိန်းရှင်းလင်းဆောင်သို့ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရောက်ရှိပြီး တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုသည်။

ယင်းနောက် ဖြူမြို့နယ် ကညွတ်ကွင်းမြို့သို့ ရောက်ရှိကာ အောင်တော်မူပို့ဆက်တိုက် တည်ဆောက် မည့် မြေနေရာနှင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များအား ကြည့်ရှုပြီး ငါးထပ်ကြီးဘုရားအား ဝင်ရောက်ဖူးမြော် ကြည့်ညိုသည်။ (သတင်းစဉ်)

တောင်သူလယ်သမား ပြည်ပွဲခွင့်အား

- * သည်ယနေ့ဟာဖြင့် ကြည်မွေ့စွာ ရှုမဆုံးပါကလား သူ့အပြု၊ ချီပြေပြေနှင့် ကိုယ့်အပြု၊ ချီပြေပြေနှင့် အပြုတွေ သွယ်ပြင်လေ့ လယ်ယာမြေ ဂုဏ်ပြုတေးတွေလည်း ချီမွှေးပျံ့သင်းထုံကြည့်။
- * (ဪ...တကယ်တော့) အခေါင်ယူ တကယ်ကြား မမေ့စရာကွဲ့ တောင်သူလယ်သမားနေ့တာမို့ ကြည်မွေ့စွာ သဘင်ခင်း ကျင်းပစုံညီ။
- * ရွှေတစ်ခေတ်ပေမို့ နေရစ်လေ ဟိုခေတ်ဟောင်းရယ်ပေါ့ ပြောင်းကြမယ် မပျက်ရှုရမှာက စက်မှုလယ်ယာသီပေါ့ ဦးတည်ကာ မြန်ပြည်တစ်လွှားမှာဖြင့် ဆန်ရေစပါး ကြွယ်ဝပြီးပါမှ တကယ်အလှတိုးမယ်လို့ တို့ယုံကြည် တို့တိုင်းပြည် အနာဂတ်အရေး။
- * နိုးကြားစွာလေ ကြိုးစားပါ သဟာဆွေတို့ မြေကောင်းကို အခြေခံ ရေကောင်းအောင် စီမံ နည်းသိပို့ စနစ်တကျ သုံးတဲ့ပြင် အထွက်နှုန်း အားရစရာမို့ ဟိုနားမှာ ပုလဲသွယ် သည်နားမှာ ပုလဲသွယ် အသည်းဝယ် အမြတ်တန်းထားကြတဲ့ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးကိုလည်း ကြိုးစားကာ တစ်ပြည်လုံးမှာတဲ့ ရွှေဖုံးအောင် စိုက်ပျိုးကြပါစို့ နိုးကြားစွာ အောင်လံထူပို့ တို့တောင်သူလယ်သမားတို့ရယ်(ကွယ်) အားသစ်မို့လေး။ ။

(မတ်လ ၂ ရက်နေ့တောင်သူလယ်သမားနေ့ကို ဂုဏ်ပြုလျက်) မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး



ပြည်ပဈေးမတက်သော်လည်း ရန်ကုန်ဈေးကွက်လက်ကျန်နည်းသည်ဆိုကာ စားအုန်းဆီပြည်တွင်းဈေးမြင့်တက်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈
ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက် ရန်ကုန်ဆီဈေးကွက်တွင် ပြည်ပစားအုန်းဆီဈေးနှုန်း မြင့်တက်မှုမရှိသော် လည်း ရန်ကုန်ဆီဈေးနှုန်း ထူးခြားစွာတက်လာပြီး ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း ဆက်လက်မြင့်တက်ရန်ရှိသေး သည်ဟု ဆီအရောင်းအဝယ်လုပ်ကိုင်သူ နယ်ပို့ အဝယ်တော် ကိုနေလင်းက ဆိုသည်။
ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက်နှင့် ၂၇ ရက်တွင် မလေးရှားစားအုန်းဆီ FOB တစ်တန်ဈေးနှုန်းမှာ ၆၈၅ ဒေါ်လာနှုန်းသာရှိပြီး ပြည်တွင်းငွေလဲနှုန်း ၁၀၄၅ ကျပ်ရှိသည့် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက်တွင် တစ်ပိဿာအရင်းဈေး ဆိပ်ကမ်းရောက်စေ့ ၁၃၄၉ ကျပ်ရှိပြီး ရန်ကုန်ဈေးကွက်ရောင်းဈေးမှာ လက်ငင်း တစ်ပိဿာ ၁၃၅၅ ကျပ်နှုန်းရှိကြောင်း၊ ပြည်တွင်း ငွေလဲနှုန်း ၁၀၄၇ ကျပ်ရှိသည့် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင်မူ ရန်ကုန်ဆီဈေးကွက်တွင် ဆီလက်ကျန် နည်းသည်ဟု အကြောင်းပြု၍ ဆီကုမ္ပဏီအချို့မှ

ဆီထုတ်ယူခွင့်စာရွက် D.O တစ်ပိဿာရောင်းဈေး ၁၃၇၀-၁၃၇၅ ကျပ်ထိ ဈေးမြင့်ရောင်းချရာ တစ်ပိဿာအရင်းဈေးနှုန်း ၁၃၅၁ ကျပ်ရှိသော်လည်း ရန်ကုန်ဈေးကွက်လက်ငင်းလက်ကား ဆီတစ်ပိဿာ ရောင်းဈေး ၁၃၈၅ ကျပ်ထိ မြင့်တက်လာပြီး ယခု ရက်ပိုင်းအတွင်း ထပ်မံမြင့်တက်ဦးမည်ဟုဆိုသည်။
မတ်လအတွက် ရန်ကုန်ဈေးကွက်အတွင်း ကြိုတင်ရောင်းချခဲ့သော စားအုန်းဆီကြိုရောင်း ဈေးမှာ တစ်ပိဿာ ၁၂၉၅ ကျပ်သာရှိရာ ပြည်ပ စားအုန်းဆီဈေးတက်ခြင်းမရှိသော်လည်း ရန်ကုန် ဈေးကွက်တွင် လက်ငင်းဆီမရှိသည်ကို အကြောင်း ပြု၍ ဈေးမြင့်တက်သဖြင့် ကြိုရောင်း/ဝယ်တွင် ဝယ်ယူသူများအမြတ်များရလာနိုင်ကြောင်း၊ ဖေဖော် ဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် FOB တစ်တန်ဈေးနှုန်း ၆၉၅ ဒေါ်လာ၊ ငွေလဲနှုန်း ၁၀၃၆ ကျပ်ဖြင့် တစ်ပိဿာ အရင်းဈေး ၁၃၅၇ ကျပ်ရှိခဲ့ရာတွင် ရန်ကုန်ဈေးကွက် လက်ငင်းလက်ကား တစ်ပိဿာရောင်းဈေးမှာ

၁၃၄၇ ကျပ်သာရှိခဲ့ကြောင်း၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက် တွင် FOB တစ်တန် ၆၆၀ ဒေါ်လာရှိခဲ့ရာတွင် ရန်ကုန်လက်ငင်းလက်ကား တစ်ပိဿာရောင်းဈေး ကျပ် ၁၃၀၀ သာရှိခဲ့သည်ဟု နေ့စဉ်ပြည်ပနှင့် ပြည်တွင်းစားအုန်းဆီ ဈေးနှုန်းများမှဆိုရသည်။
ပြည်တွင်းလိုအပ်ချက်အရ တစ်လလျှင် စားအုန်းဆီတန်ချိန် သုံးသောင်းဝန်းကျင်ကို ပြည်ပ ပို့ကုန်ဝင်ငွေရှိသူတိုင်း လွတ်လပ်စွာ တင်သွင်းခွင့်ပြု ထားသော်လည်း မကြာခဏ ပြည်တွင်းရန်ကုန် ဈေးကွက်တွင် စားအုန်းဆီလက်ကျန် နည်းသည် ဆိုကာ ဈေးနှုန်းမြင့်တက်သည်ကို ကြုံတွေ့ရရာ လက်ငင်းဆီလက်ဝယ်ရှိသူများ အကျိုးရှိကြောင်း၊ စားအုန်းဆီဈေးကွက်တွင် ကန်ဆီသာမက ပိုးဝါ ဆီများ၊ ပုလင်းအရွယ်မျိုးစုံဖြင့် အသင့်ထည့်သွင်း ထုပ်ပိုးလာသောဆီများ အမြောက်အမြားဝယ်ယူ ရောင်းချမှုရှိကြောင်း စားအုန်းဆီရောင်းချသူ ကိုအောင်စိုးက ဆိုသည်။ (မောင်စေအောင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည်ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် ပြည်သူလူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပအန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- ★ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။

ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် စတော့အိတ်ချိန်း IT System သရုပ်ပြခန်းအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ - ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်သည် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်လုပ်ငန်း ကြီးကြပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမောင်မောင်သိမ်း၊ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်လုပ်ငန်း ကြီးကြပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဦးဌေးချွန်နှင့် ဒေါ်တင်ကြည်ဦးတို့နှင့် အတူ ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက လှိုင်မြို့နယ် MICT Park ရှိ ရန်ကုန် စတော့အိတ်ချိန်း(Yangon Stock Exchange-YSX)ပုံစံတူ စတော့အိတ်ချိန်း IT

System သရုပ်ပြခန်းသို့သွားရောက်၍ Japan Exchange Group-JPX နှင့် Daiwe Institute of Research-DIR တို့မှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ယင်းနောက် MICT Park ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်း အချိန်မီဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းစဉ်များဖြစ်သည့် ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ငွေပေးချေမှုရှင်းလင်းမည့်ဘက်များ

နှင့်သက်ဆိုင်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များ၊ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်ကုမ္ပဏီများတွင်တပ်ဆင်မည့် IT System ပိုင်းဆိုင်ရာများ၊ Data Centre ထားရှိမှုအခြေအနေများ၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ဖွင့်လှစ်မည့် ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းအဆောက်အအုံ အချိန်မီပြီးစီးရေးအတွက် ပြင်ဆင်ထားရှိမှုများ၊ ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သည့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ အချိန်မီအပ်နှံနိုင်ရေးအတွက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် DIR မှ တာဝန်ရှိသူ

တို့က အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်း၍ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးမည့် အဖွဲ့အစည်းများအတွက် လိုင်စင်လျှောက်လွှာများခေါ်ယူထားပြီး ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်း IT System ပိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကြော့မီလျှောက်လွှာများ ခေါ်ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းသည် ယခုနှစ်နှောင်းပိုင်းတွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒေသပွံ့ပြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ပုသိမ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ - ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ဟင်္သာတမြို့နယ် ဓမ္မိကျေးရွာအုပ်စု မအူကုန်းကျေးရွာရှိ မဟာနေဘုရင်ဘုရားသို့ သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညိုကာ ဆွမ်း၊ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီးနှင့် အမွှေးနံ့သာများ တပ်လှူပူဇော်၍ လောက်ကိုင်ဒေသတွင် တိုက်ပွဲဝင်နေသည့် တပ်မတော်သားများအား ဂုဏ်ပြုခြင်းနှင့် တိုက်ပွဲတွင် အသက်ပေးသွားသည့် တပ်မတော်သားများအတွက် ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သ အမျှပေးဝေပြီး အသက်(၈၀)နှင့်အထက် ဘိုးဘွားများအား ဆေးဝါးနှင့် ငွေသားများလှူဒါန်းသည်။ ဆက်လက်၍ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဘုရားဝင်းအတွင်း အမှတ်တရသစ်ပင်များစိုက်ပျိုးကာ ဆရာတော်ကြီးများအား နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် အင်္ဂုပုမြို့နယ်ရှိ နန်ကသူဆည်တွင် ဆည်ရေဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်မှုစက်ရုံအခြေအနေအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ကညွတ်ကွင်းကျေးရွာတွင်ကျင်းပသော နန်ကသူဆည်ရေအား လျှပ်စစ်ဖြင့် မီးလင်းခြင်းအထိမ်းအမှတ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး လျှပ်စစ်မီးစတင်သုံးစွဲနိုင်ရန် မီးခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ကျေးရွာအတွင်းရှိ အိမ်များတွင် လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲနေမှုအခြေအနေအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ဖျာပုံခရိုင် ဘိုကလေးမြို့နယ် ပေကျောင်းကြီးကျေးရွာရှိ ကံကော်တစ်ထောင် (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတုသဘင်နှင့် ကံကော်တစ်ထောင်ဆရာတော်ကြီး၏ (၇၅)နှစ်ပြည့် စိန်ရတု မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့တက်ရောက်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ ဖျာပုံမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပသော "တွေ့ဆုံပွဲ" အခမ်းအနားသို့တက်ရောက်ကာ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၏ ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များအပေါ် လိုအပ်သည်များဖြည့်စွက်မှာကြားသည်။ ထို့နောက် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် မအူပင်ခရိုင် ညောင်တုန်း

မြို့နယ်ရှိ Good Brother's Co;Ltd ၏ အဆင့်မြင့်ဆန်စက်နှင့် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာဝန်ဆောင်မှုစခန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။ မွန်လွဲ ၁ နာရီတွင် ညောင်တုန်း မြို့နယ် ဆားမလောက်ကျေးရွာအုပ်စု ရွာမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပသည့် ရန်ကုန်-ပုသိမ် မီးရထားလမ်း ဖောက်လုပ်ရာတွင်ပါဝင်သွားသော လယ်ယာမြေများအတွက် နှစ်နာကြေးငွေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး လယ်ယာမြေနှစ်နာဆုံးရှုံးခဲ့သူများကိုယ်စား တောင်သူလယ်သမား ကိုယ်စားလှယ်များထံသို့ နှစ်နာကြေးငွေကျပ် ၁၈၇၀၄ သိန်းကျော်ကို အသီးသီးပေးအပ်ပွဲကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်၏ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲအဖြစ် မန္တလေး နှင့် ကရင်အသင်းတို့သည် ယနေ့ညနေ ၄ နာရီက ဝဏ္ဏသိန္နိကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ မန္တလေးအသင်းက ပင်နယ်တီအဆုံးအဖြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ မန္တလေး-ငါးရိုးကရင်-လေးရိုး အုပ်စုတွင် တွေ့ဆုံစဉ် တစ်ရိုးစီ သရေကျခဲ့သည့် မန္တလေးနှင့် ကရင်အသင်းတို့မှာ ယခုပွဲတွင်လည်း မိနစ် ၉၀ အတွင်း အချိန်အနိုင်မပေါ်ခဲ့ဘဲ ပင်နယ်တီကျမှ အဖြေပေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ကရင်အသင်းမှာ အောင်မြင်မှုနှင့် ဝေးကွာနေမှုကို အဆုံးသတ်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း မန္တလေး

အသင်းကသာ ချန်ပီယံဆုရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ပွဲအစနစ်မိနစ်မှာပင် စောဟန်ဝင်းတို့က ကရင်အတွက် ဂိုးစတင်သွင်းယူခဲ့၍ မန္တလေးအသင်း နောက်မှလိုက်ကစားခဲ့သော်လည်း ပုံစံကောင်းကို ဆက်လက်ပြသနိုင်ခဲ့သည်။ မန္တလေးအသင်းမှာ ဂိုးပေးခဲ့ရသော်လည်း ၁၇ မိနစ်တွင် အောင်ဘိုဘိုဆန်းက ချေပဂိုး ပြန်သွင်းခဲ့သည်။ မိနစ် ၉၀ ပြည့်သည်အထိ ဂိုးမသွင်းနိုင်သောကြောင့် အချိန်ပိုအစား ပင်နယ်တီဖြင့် တိုက်ရိုက်ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ ပင်နယ်တီငါးလုံးစီ ကန်ရာတွင် မန္တလေးက လေးဂိုးဝင်ပြီး ကရင်က သုံးဂိုးသာ ဝင်သောကြောင့် မန္တလေးအသင်းက စုစုပေါင်း ငါးဂိုး-လေးဂိုး

ဆရာကြီးဦးတင်မြ(သခင်တင်မြ) ကွယ်လွန်

“ဘုံဘဝမှာဖြင့်” စာအုပ်ဖြင့် သမိုင်းတစ်ပိုင်းတစ်စကို လက်ဆင့်ကမ်းပေးခဲ့သူ စာရေးဆရာ၊ နိုင်ငံရေးသမား ဆရာကြီးဦးတင်မြ (သခင်တင်မြ)သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် ၎င်း၏ နေအိမ်၌ လူကြီးရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ခဲ့သည်။ ဆရာကြီး၏ “ဘုံဘဝမှာဖြင့်” စာအုပ်တွဲများကို မလွတ်တမ်းရှာဖွေဖတ်ရှုခဲ့ကြသူတို့အနေဖြင့် နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး၊ ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေး၊ ခေတ်ပြောင်းတော်လှန်ရေးအဖြစ်အပျက်များကို ကိုယ်တိုင်ခံစား ရသကဲ့သို့ စာပေထဲတွင် စီးပျောခဲ့ကြသည်။ ဆရာကြီးကို ဧရာဝတီမြစ်ဝကျွန်းပေါ် ဓနုဖြူမြို့တွင် အဖဦးဘိုးငြိမ်၊ အမိ ဒေါ်အုန်းပွင့်တို့က (၉-၉-၁၉၂၄)တွင် မွေးဖွားခဲ့သည်။ ဓနုဖြူဦးချစ်ဖူး မူလတန်းကျောင်းတွင် လေးတန်းအောင်သည်အထိ ပညာသင်ကြားခဲ့ပြီး ဓနုဖြူခင်မကန်ကျောင်းတိုက်တွင် ရှင်သာမဏေဘဝနှင့် လောကုတ္တရာစာပေများကို ဆည်းပူးခဲ့သည်။ ၁၉၃၈-၁၉၃၉ ခုနှစ်တွင် လူဝတ်လဲပြီး နိုင်ငံရေးတွင် ပါဝင်ခဲ့သည်။ တို့ဗမာအစည်းအရုံးဝင် သခင်တင်မြဖြစ်လာခဲ့သည်။ နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး၊ ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေးခရီးကြမ်းကို သက်စွန့်ဆဲဖျားဖြတ်သန်းရင်း နိုင်ငံအတွက် တာဝန်ကျေခဲ့သည်။ ဆရာကြီးသည် လုပ်သားပြည်သူ့နေ့စဉ်၊ ကြေးမုံ၊ ဗိုလ်တထောင်သတင်းစာများနှင့် ရှေ့သို့စာစောင်၊ မြဝတီ၊ မိုးဝေ၊ မဟေသီမဂ္ဂဇင်းများတွင် “သခင်တင်မြ”၊ “ကေဒါရဲဘော်တစ်ဦး”၊ “ရဲဘော်ဖြိုးအောင်”စသည့် ကလောင်ခွဲများဖြင့် နိုင်ငံရေးနှင့် သမိုင်းဆိုင်ရာ ဆောင်းပါးများရေးသားခဲ့သည်။ “ဘုံဘဝမှာဖြင့်”၊ “သမိုင်းတစ်ခေတ် ဆန်းသစ်ပြီ”၊ “ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေးတိုင်း(၁၀)တိုင်းနှင့် ဌာနချုပ်”၊ “ကေဒါပါတီမှ ပြည်သူပါတီသို့”၊ “ဘုံဘဝမှာဖြင့် ထက်ကြပ်မကွာ”၊ “ဆိုရှယ်လစ်စီးပွားရေးတည်ထောင်စအတွေ့အကြုံများ”နှင့် “သမဝါယမအခြေခံမူများနှင့် ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှု” စာအုပ်များကို ပြုစုရေးသားခဲ့သည်။ ဆရာကြီးဦးတင်မြ(သခင်တင်မြ)ကွယ်လွန်ချိန်တွင် အသက်(၉၁)နှစ်ရှိပြီဖြစ်ပြီး အမှတ်(၇၅၅) ဆည်မြောင်း(၄)လမ်း (၁၃)ရပ်ကွက် ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)တွင် နေထိုင်ခဲ့သည်။



ဆရာကြီးကို ဧရာဝတီမြစ်ဝကျွန်းပေါ် ဓနုဖြူမြို့တွင် အဖဦးဘိုးငြိမ်၊ အမိ ဒေါ်အုန်းပွင့်တို့က (၉-၉-၁၉၂၄)တွင် မွေးဖွားခဲ့သည်။ ဓနုဖြူဦးချစ်ဖူး မူလတန်းကျောင်းတွင် လေးတန်းအောင်သည်အထိ ပညာသင်ကြားခဲ့ပြီး ဓနုဖြူခင်မကန်ကျောင်းတိုက်တွင် ရှင်သာမဏေဘဝနှင့် လောကုတ္တရာစာပေများကို ဆည်းပူးခဲ့သည်။ ၁၉၃၈-၁၉၃၉ ခုနှစ်တွင် လူဝတ်လဲပြီး နိုင်ငံရေးတွင် ပါဝင်ခဲ့သည်။ တို့ဗမာအစည်းအရုံးဝင် သခင်တင်မြဖြစ်လာခဲ့သည်။ နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး၊ ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေးခရီးကြမ်းကို သက်စွန့်ဆဲဖျားဖြတ်သန်းရင်း နိုင်ငံအတွက် တာဝန်ကျေခဲ့သည်။ ဆရာကြီးသည် လုပ်သားပြည်သူ့နေ့စဉ်၊ ကြေးမုံ၊ ဗိုလ်တထောင်သတင်းစာများနှင့် ရှေ့သို့စာစောင်၊ မြဝတီ၊ မိုးဝေ၊ မဟေသီမဂ္ဂဇင်းများတွင် “သခင်တင်မြ”၊ “ကေဒါရဲဘော်တစ်ဦး”၊ “ရဲဘော်ဖြိုးအောင်”စသည့် ကလောင်ခွဲများဖြင့် နိုင်ငံရေးနှင့် သမိုင်းဆိုင်ရာ ဆောင်းပါးများရေးသားခဲ့သည်။ “ဘုံဘဝမှာဖြင့်”၊ “သမိုင်းတစ်ခေတ် ဆန်းသစ်ပြီ”၊ “ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေးတိုင်း(၁၀)တိုင်းနှင့် ဌာနချုပ်”၊ “ကေဒါပါတီမှ ပြည်သူပါတီသို့”၊ “ဘုံဘဝမှာဖြင့် ထက်ကြပ်မကွာ”၊ “ဆိုရှယ်လစ်စီးပွားရေးတည်ထောင်စအတွေ့အကြုံများ”နှင့် “သမဝါယမအခြေခံမူများနှင့် ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှု” စာအုပ်များကို ပြုစုရေးသားခဲ့သည်။ ဆရာကြီးဦးတင်မြ(သခင်တင်မြ)ကွယ်လွန်ချိန်တွင် အသက်(၉၁)နှစ်ရှိပြီဖြစ်ပြီး အမှတ်(၇၅၅) ဆည်မြောင်း(၄)လမ်း (၁၃)ရပ်ကွက် ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)တွင် နေထိုင်ခဲ့သည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက် မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းစွန်းဒေသများတွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ်ရွာနိုင်သည်။

မန္တလေးအသင်း ပင်နယ်တီဖြင့် ချန်ပီယံဖြစ်



ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲအဖြစ်တွင် မန္တလေးအသင်းက ပထမ၊ ကရင်က ဒုတိယ၊ ပဲခူးအသင်းက တတိယ ရရှိခဲ့သည်။

သတင်းနှင့် ဓာတ်ပုံ ရိုင်းထက်ဇော်

ပြည်ထွင်းရေးရာ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အဖွဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရေးခရီးမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းဦးဆောင်သော မြန်မာ့ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးသွားရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ယနေ့ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ထိုင်းနိုင်ငံမှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ပြန်လည်ရောက်ရှိသည်။

ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်

ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးနှင့်အဖွဲ့အား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E.Mr. Pisanu Suvanajata နှင့် ဇနီး၊ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။(ဝေ)

ပြန်လည်လိုက်ပါ

ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်၊ ဒေါက်တာဝင်းမြင့်၊ ဦးထင်အောင်၊ ဒေါက်တာစိုင်းကျော်အုန်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ ပြန်လည်လိုက်ပါလာကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

◆ **ဒုတိယသမ္မတမှ**
ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် ဆေးရုံမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။
ယင်းနောက် ဆေးရုံအစည်းအဝေးခန်းမ၌ BHUMIRAJANAGAR-INDRA KIDNEY INSTITUTE HOSPITAL မှ ညွှန်ကြားရေးမှူး Prof. Teerachai Chantarojanasiri, MD. နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆေးရုံဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ ဝေဒနာရှင်များအား ဆေးဝါးကုသပေးနေမှု၊ ဆေးရုံ၏ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။
ညနေပိုင်းတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ထိုင်းနိုင်ငံ သုဝဏ္ဏဘူမိအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ရောက်ရှိကြပြီး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာလေကြောင်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့



ပြန်လည်ထွက်ခွာလာရာ ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးဝင်းမောင်၊ စစ်သံမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ်ချစ်ဆွေ၊

မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးတို့မှ သံရုံးလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးတို့မှ သံရုံးလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း BHUMIRAJANAGAR-INDRA KIDNEY INSTITUTE ဆေးရုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ကလေးများအတွက် စာအုပ်ထုတ်ဝေရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈
ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်းနှင့် ရှုန်တီစေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖွဲ့တို့ ပူးတွဲကျင်းပသော ကလေးများအတွက် စာအုပ်ထုတ်ဝေရေးအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ စည်သူဦးတင်လှိုင်(လယ်တွင်းသားစောချစ်)နှင့် ပဟိုအမှုဆောင်ကော်မတီဝင်များ၊ ရှုန်တီကလေးပန်းချီပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရေးကော်မတီဝင်များ၊ ရှုန်တီအာရှဒေသ ဒါရိုက်တာ မစ္စတာ ယာဝိ

ဆာဝါဆန်၊ ဂျပန်သံရုံးမှ ဒုတိယအတွင်းဝန် မစ္စတာဝါတာနာဘိ၊ သင်တန်းမှူး မစ္စတာ တာဂျီမာ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရှုန်တီဒါရိုက်တာ မစ္စတာအာတီနာကာဟာရာနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၈ ဦး၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ စုံညီစွာတက်ရောက်ကြသည်။
ဖွင့်ပွဲအပြီးတွင် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို စတင်ကျင်းပခဲ့ရာ ညနေ ၅ နာရီတွင် ပထမနေ့အစီအစဉ်ပြီးဆုံးသည်။
အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက်မှမတ် ၄ ရက်အထိ ငါးရက်ကြာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

အီးအမ်ဘိုကာရီသုံး မြေဆွေးကျင်းပြုလုပ်ခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲကျင်းပ

မော်လိုက် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပသည့် တောင်သူလယ်သမားဦးကြီးများ၊ သဘာဝမြေဩဇာများအလွယ်တကူ အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် ရည်ရွယ်၍ အီးအမ်ဘိုကာရီသုံး မြေဆွေးကျင်းပြုလုပ်ခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် မော်လိုက်မြို့ မြို့မ(၂)အုပ်စု၊ အောင်သာယာရပ်ကွက်ရှိ တောင်သူ ဦးမောင်မောင် အိမ်ခြံဝင်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
ယင်းနောက် မော်လိုက်ခရိုင်

စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးအေးပိုနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က အီးအမ်ဘိုကာရီသုံး မြေဆွေးကျင်းပြုလုပ်ပုံများကို အဆင့်ဆင့်သရုပ်ပြဟောပြောရှင်းလင်းခဲ့ကြပြီး တက်ရောက်လာကြသော ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် တောင်သူများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကြသည်။
အဆိုပါ အီးအမ်ဘိုကာရီသုံး မြေဆွေးကျင်းပြုလုပ်ခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲသို့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးမြင့်၊ ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမင်းသိန်း၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုဦး၊ ခရိုင်မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များရှိ တောင်သူဦးကြီးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကျော်ပွား(မော်လိုက်)

ပြည်ထွင်းရေးစာ



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသားအားကစား ပွဲတော်ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အားပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

★ ကျောပိုးမှ

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တတိယဆုရ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းမှ အားကစား သမားများအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်းကလည်းကောင်း၊ ဒုတိယဆုရ ကရင်ပြည်နယ်အသင်း အားကစားသမားများအား ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မင်းက လည်းကောင်း၊ ပထမဆုရ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း အားကစားသမားများအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်ကလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်များကို ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲ၌ တတိယ တံခွန်စိုက်ဆုရ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်း က လည်းကောင်း၊ ဒုတိယတံခွန်စိုက်ဆုရ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်က လည်းကောင်း၊ ပထမတံခွန်စိုက်ဆုရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းအား ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းကလည်းကောင်း တံခွန်စိုက်ဆုလားများကို ချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် စစ်တီးဝိုင်းမှဦးဆောင်၍ အလံချအဖွဲ့နှင့် အလံသယ်အဖွဲ့တို့သည် ကွင်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်နေရာယူပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများ ဆက်လက် နေရာယူကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတက အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ပိတ်ပွဲအထိမ်း အမှတ် အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃ ရက်က စတင်ကျင်းပခဲ့



သည့် စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်၏ ပြိုင်ပွဲတစ်လျှောက်လုံးတွင် ပြိုင်ပွဲဝင် အားကစားသမားများသည် သန့်ရှင်းစင်ကြယ်သည့် အားကစားစိတ်ဓာတ် များနှင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး မိမိတို့ ကိုယ်စားပြုသည့် နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အသီးသီး၏ ဂုဏ်ရောင်ကို အားကစားဖြင့် ထွန်းပြောင် စေခဲ့ကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည့်အတွက် အထူးဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူပါကြောင်း။

ယခုအားကစားပွဲတော်တွင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးမှ တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၏ ဆုံစည်းမှုသည် သာမန်ဆုံစည်းမှု မဟုတ်ဘဲ သန့်ရှင်းမွန်မြတ်သည့် အားကစားစိတ်ဓာတ်ကို အခြေခံပြီး တရားမျှတ သည့် ယှဉ်ပြိုင်မှုများနှင့် ရင်းနှီးချစ်ကြည်စွာ ဆုံစည်းမှုပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အားကစားသဘာဝအရ အရှုံးနှင့် အနိုင်ဆိုင်သည်မှာ အမြဲခွန်တွဲရှိနေတတ်သော် လည်း နယ်ပယ်အသီးသီးက အားကစားအဖွဲ့အားလုံး ရရှိလိုက်သည့် အားကစား အပေါ်တွင် အခြေခံသည့် ညီရင်းအစ်ကို မောင်နှမစိတ်ဓာတ်နှင့် တစ်ယောက် အတွက် အများ၊ အများအတွက် တစ်ယောက်ဆိုသည့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုများသည်

တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်သည့် အမြတ်အမြစ် ထာဝရကျန်ရစ်ခဲ့မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ယခုပြိုင်ပွဲဖြစ်မြောက်အောင်မြင်ရန် ကဏ္ဍအသီးသီးက ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက် ပေးကြသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသော အဖွဲ့ချုပ်များမှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဒိုင်များ၊ ဂျူရီများ၊ အုပ်ချုပ်သူများ၊ နည်းပြများ၊ ကစားသမားများ အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်းကို မှတ်တမ်းတင်ပြောကြားလိုကြောင်း။

စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် မကြာမီကျင်းပမည့် (၂၈) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲနှင့် (၈) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံသင်္ချာစွမ်း အားကစား ပြိုင်ပွဲများတွင် အောင်မြင်မှုရရှိရေးအတွက် ရည်ရွယ်ပြီး ကြိုတင်ပြင်ဆင် သည့်အနေဖြင့် ယခုအမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် ရည်ရွယ်ချက်များအတိုင်း ပေါက်မြောက်အောင်မြင်ရန် အရှိန်အဟုန်မပြတ် ဆက်လက်လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်သွားကြရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း။

လေ့ကျင့်သားပြည့်ဝမှု၊ စံချိန်စံညွှန်းကောင်းမွန်မှု၊ ကာယကြံ့ခိုင်မှု၊ ဉာဏ်ရည်ထက်မြက်မှု၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ ဇွဲလုံ့လရှိမှု၊ စည်းကမ်းလိုက်နာမှု၊ စာရိတ္တကောင်းမွန်မှု စသည့် အားကစားသမား ဂုဏ်ရည်များနှင့် ပြည့်စုံသည့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားမောင်မယ် အကျော်အမော်များအဖြစ် အောင်မြင်မှု များ ဆွတ်ခူးနိုင်ပါစေဟု ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါကြောင်း။

ယခုပြိုင်ပွဲမှ ရရှိခဲ့သည့် သွေးစည်းညီညွတ်ရေးစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပြည်ထောင်စု တစ်နံတစ်လျားက တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ ယခုထက်ပိုမိုသည့်

စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ အပြန်အလှန် နားလည်မှု၊ နွေးထွေးသည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု၊ ပွင့်လင်းသည့် အမြင်ချင်းဖလှယ်မှုများဖြင့် အားကစားကဏ္ဍမှသည် မြင့်မားသည့် လူမှုအသိုက်အဝန်းဆီသို့ လှမ်းချီရင်း နိုင်ငံတော်၏ဂုဏ်ကို အားကစားနှင့် အစွမ်းကုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြပါစေဟု ဆန္ဒပြုရင်း စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ကြီးအား အောင်မြင်စွာ ပိတ်သိမ်းပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အလံချအဖွဲ့က စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော်အလံကို တိုင်ထိပ်မှချ၍ အလံသယ်အဖွဲ့က ကွင်းအတွင်းမှ ပြန်လည်သယ်ဆောင်သည်။

ဆက်လက်၍ တေးသံရှင် ချမ်းချမ်းနှင့် ယှဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနမှ အနုပညာ ရှင်များ၊ အားကစားသမားများက ဂီတစာဆိုဟန်တင်မြှင့်ငွေရေးသားသော သွေးချင်းတို့ရေ နှုတ်ဆက်သည်သီချင်းဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေသီဆိုခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

◆ ပြဋ္ဌာန်းရန်မှ

၃။ ၎င်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ကျင်းပနေပုံများကိုလည်း ကြည့်ရှုလေ့လာခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဤသို့ တွေ့ဆုံလေ့လာခွင့်ရရှိစေခဲ့သည့် အတွက် ဥပဒေပြုလွှတ်တော်များ၏ ဥပဒေပြုလုပ်ငန်းစဉ်နှင့် လွှတ်တော် များ၏ ဆောင်ရွက်နေမှုကို သိမြင်ခွင့်ရရှိစေခဲ့ပါသည်။

၄။ ပါတီစုံဒီမိုကရေစီနှင့် ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ်တွင် ဥပဒေပြု လွှတ်တော်များသည် ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် နှင့်အညီ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ဖြစ်ထွန်းစေသော၊ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သော ဥပဒေများပြဋ္ဌာန်းရန်နှင့် ပြဋ္ဌာန်းပြီးဥပဒေများသည် တရားမျှတပြီး အများ ပြည်သူ အမုန်တကယ်လိုက်နာနိုင်မည့် ဥပဒေများဖြစ်စေရန် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် အဆိုပါဥပဒေများသည် မိမိတို့နိုင်ငံက လက်ခံကျင့်သုံးလျက်ရှိသော နိုင်ငံတကာ Convention များ၊ Treaty များနှင့် ညီညွတ်စေရန်လည်း ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နဲ့

* အမျိုးသားပညာရေးမှ

ထပ်မံပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက် ဆန္ဒပြမည်ဆိုပါက အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်ရန် ကြိုးပမ်းရာမရောက်ဘဲ နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို ဖျက်ပြားစေရန် ဦးတည်ရာ ရောက်စေမည်ဖြစ်ပါ သည်။ သို့ပါ၍ဆန္ဒပြမှုများ ရပ်ဆိုင်းကြပါရန်နှင့် လိုက်နာမှုမရှိဘဲ ဆက်လက် သပိတ်မှောက်လှုပ်ရှားမှုများ ပြုလုပ်လာပါက နိုင်ငံတော်လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးတို့အတွက် တည်ဆဲ ဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန



ပြည်တွင်းရေးရာ



ရတနာဆင်ဖြူတော် ပေါ်ထွန်း

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်းမှ ဒုတိယအထွေထွေ မန်နေဂျာဦးထွန်းထွန်းဦး၊ လက်ထောက်အထွေထွေ မန်နေဂျာ ဒေါက်တာစည်သူဝမ်းထွန်းတို့ ဦးဆောင်သော အဖွဲ့ဝင် ၁၂ ဦးပါဝင်သည့် အဖွဲ့က ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့နယ် သလပ်ခွာကြီးဝိုင်း အတွက်အမှတ် (၈) သစ်ပုတ်ချောင်းဖျား၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် ရတနာဆင်ဖြူတော် တစ်စီးအား တွေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရတနာဆင်ဖြူတော်သည် အမဖြစ်ပြီး ကြွန်အင်လက္ခဏာများမှာ အသက်(၇)နှစ်(ခန့်မှန်း) အရပ် အမြင့် ၆ ပေ ၃ လက်မ(ခန့်မှန်း) ကိုယ်လုံးပတ် ၈ ပေ

၈လက်မ(ခန့်မှန်း)၊ ကျောကုန်းမှာငှက်ပျောက်ကင်း၊ နားရွက် (နားလတ်)၊ မျက်လုံး(ပုလဲရောင်)၊ အမြီးတံခါးစောင်း (၂ ပေ ၇ လက်မ)၊ ခြေသွယ်ရှေ့(၅*၅) လက်မ၊ နောက် (၄*၄) လက်မ၊ အသားရောင် (ပန်းနုရောင်)ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုဆင်ဖြူတော်သည် နဝမမြောက်ဆင်ဖြူတော် ဖြစ်ပြီးယခုနှစ်ဦးတွင် ရတနာဆင်ဖြူတော်ပေါ်ထွန်းလာ ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်အတွက် ကျက်သရေမင်္ဂလာအဖြစ် တိုးပွားစေပြီး ပြည်သူများဘေးရန်ကင်းကွာ၍ သာယာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေမည့် နိမိတ်လက္ခဏာဖြစ်စေကြောင်းနှင့် ရတနာဆင်ဖြူတော်ကို ရေသိုးစခန်းတွင် မှိုနှိုးသင်ကြား နိုင်ရေးစီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပုသိမ်မြို့ စက်မှုဇုန်တွင် အထည်ချုပ်စက်ရုံသုံးရုံ ဖွင့်လှစ်လည်ပတ်နေပြီး စက်ရုံများ ထပ်မံဖွင့်လှစ်သွားရန်ရှိ

ပုသိမ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ပုသိမ်မြို့ပေါ်ရှိ စက်မှုဇုန်တွင် စက်ရုံများ ဖွင့်လှစ်လည်ပတ်နေပြီဖြစ်ရာ အထည်ချုပ်စက်ရုံလည်ပတ်လျက် ရှိပြီး စက်ရုံများ ထပ်မံဖွင့်လှစ်သွား ရန်ရှိကြောင်း ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ သိရသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် အထည်ချုပ် စက်ရုံသုံးရုံဖွင့်လှစ်လည်ပတ်လျက် ရှိပြီး မတ်လအတွင်းတွင် တရုတ်နိုင်ငံမှ အထည်ချုပ်စက်ရုံတစ်ရုံဖွင့်လှစ်လည် ပတ်မည်ဟု သိရသည်။ ထပ်မံဖွင့်လှစ် သွားမည့် စက်ရုံများလည်းရှိပြီး ဆောက်လုပ်ဆဲစက်ရုံများလည်းရှိ သည့်အတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်းများ ပုသိမ်မြို့ပေါ်တွင် ပိုမို များပြားလာမည်ဟု မျှော်လင့်ထား ကြောင်း ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရှင်းပြသည်။

“အခုလက်ရှိမှာ စက်ရုံ သုံးရုံဖွင့် လှစ်လည်ပတ်နေပြီးတော့ လုပ်သား

ပေါင်း နှစ်ထောင်လောက်နဲ့ ဖွင့်ထား ပါတယ်။ နောက်ထပ်စက်ရုံ ကိုးရုံဖွင့်ဖို့ စီမံထားပါတယ်။ နောက်ထပ် ဆောက်နေတာတွေလည်း ရှိပါတယ်။ ဒါကြောင့် အရင်က ရန်ကုန် လှိုင် သာယာမှာ သွားလုပ်နေကြတဲ့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးက ဒေသခံ တွေ ပုသိမ်မြို့ပေါ်မှာတင် အလုပ် အကိုင်အခွင့်အလမ်းကောင်းတွေ များလာပါတယ်။ ကိုယ့်ဒေသမှာတင် အလုပ်အကိုင်အဆင်ပြေပါတယ်။ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့က စက်မှု ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ကို တွန်းအား ပေးဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ရေနက် ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်းလည်း ရှိတော့ ဒေသထွက်ပစ္စည်းတွေ၊ စက်မှုထုတ် ကုန်တွေ၊ တန်ဖိုးမြင့်ထုတ်ကုန်တွေကို ရန်ကုန်ကတစ်ဆင့် ပို့စရာမလိုဘဲ ပုသိမ်ကနေ ပြည်ပကို တိုက်ရိုက်တင်ပို့ နိုင်လာမယ်” ဟု ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး

ဦးထွန်းကျော်ကျော်က ရှင်းပြသည်။ ဖွင့်လှစ်လည်ပတ်လျက်ရှိသော စက်ရုံသုံးရုံမှာ ကိုရီးယားနိုင်ငံမှ လာရောက်ဖွင့်လှစ်သည့် DIG အထည်ချုပ်စက်ရုံ၊ တရုတ်နိုင်ငံမှ Hakers နှင့် Dong Long အထည် ချုပ်စက်ရုံ၊ မတ်လအတွင်းတွင် ထပ်မံဖွင့်လှစ်မည့်စက်ရုံမှာ တရုတ် နိုင်ငံမှ North Shore စက်ရုံတို့ ဖြစ်သည်။ ဖွင့်လှစ်သွားမည့် စက်ရုံ အရေအတွက်မှာ စုစုပေါင်း ၂၂ ရုံဖြစ် ပြီး နိုင်ငံခြားသားပိုင်လုပ်ငန်း ၁၁ ခု၊ မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင်လုပ်ငန်း ၁၁ ခု ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဖွင့်လှစ် သွားမည့် စက်ရုံလုပ်ငန်းများမှာ အထည်ချုပ်စက်ရုံကြော့ပြား၊ ကျောက် ပြား၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းစက်ရုံ၊ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း တို့ပါဝင်ပြီး စုစုပေါင်း မြေ ၁၄၇ ဧက အကျယ်အဝန်းတွင် အကောင် အထည်ဖော်သွားမည်ဖြစ်သည်။

(၀၀၀)



မြင်းခြံမြို့တွင် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး လူထုဆန္ဒဖော်ထုတ်

မြင်းခြံ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့ တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီ ၂၅ မိနစ်က မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်မှ

ပြည်သူလူထုများနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု များမှ ပြည်သူလူထုအင်အား ၁၅၀၀ ခန့်သည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်း ရေးအတွက် လူထုဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

လုပ်ငန်းခွင် အေးချမ်းပျော်ရွှင်ဖို့ နိုင်ငံ တည်ငြိမ်ဖို့ စသည်ဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ကို ဖော်ဆောင်သည့် လက်ကိုင်ဆိုင် သည့်ဘုတ်များ၊ ပုံစံတူများ ကိုင်ဆောင်၍ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ လူထုဆန္ဒဖော်ထုတ်မှုကို မြင်းခြံမြို့ အမှတ် (၁၇)ရပ်ကွက် အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းရှေ့ ၌ စုရပ်ထားပြီး အမှတ်(၁၈) ရပ်ကွက် အားကစားကွင်းအထိ လမ်းလျှောက်၍ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ သည်။

ဆန္ဒဖော်ထုတ်ပွဲသို့ ပါဝင်သော သူများက “တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး- ဒို့အရေး”၊ “ဒီမိုကရေစီရှင်သန်ရေး- ဒို့အရေး”၊ “အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ပြည်သူ့တွေကတွန်းအားပေး”၊ “တိုင်း ရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး ပိုမို ခိုင်မြဲရန် တည်ငြိမ်ဖို့လိုသည်”၊ “အလုပ် သမားလုပ်ငန်းခွင် အေးချမ်းပျော်ရွှင်ဖို့ နိုင်ငံတည်ငြိမ်ဖို့” တောင်းဆိုလှယ်သမား

အမှတ် (၁၈)ရပ်ကွက် အားကစား ကွင်းသို့ ရောက်ရှိသောအခါ ဆန္ဒ ဖော်ထုတ်ပွဲ ဦးဆောင်သူတစ်ဦး ဖြစ်သော ဦးကျော်ဆန်းဦးက ဆန္ဒ ဖော်ထုတ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များ ဟောပြော ခဲ့ပြီးနောက် ဆန္ဒဖော်ထုတ် လူထုမှ ကြွေးကြော်သံများ ကြွေး ကြော်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် မူလစုရပ် အမှတ် (၁၇)ရပ်ကွက် အခြေခံပညာမူလတန်း ကျောင်းရှေ့သို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာခဲ့ ကြောင်း သိရပြီး ဆန္ဒဖော်ထုတ်မှုကို သက်ဆိုင်ရာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်း များထံသို့ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်တောင်း ခံရယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်း၍ ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒဖော်ထုတ်

မလိုင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိတ္ထီလာ ခရိုင် မလိုင်မြို့နယ်တွင် ဒီမိုကရေစီ ရှင်သန်ခိုင်မာရေး၊ နိုင်ငံတော် တည် ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ ငြိမ်းချမ်းမှုဖော်ဆောင် ရေး စသည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်းခွင့်ပြုချက် ရယူကာ ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒဖော်ထုတ်ပွဲ ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ ၅၆ အုပ်စု မှ ဒေသခံပြည်သူများ စုစုပေါင်း

အင်အား ၁၂၀၀ ဖြင့် ထီးဆောင်း ဘုရားကွင်း၌ ဆန္ဒဖော်ထုတ် ကြောင်း သိရသည်။

“တိုင်းပြည်ဆူပူ အောင် ဖန်တီးသူ ဒို့ရန်သူ” စာတန်း ရေးသားထားသည့် ဆိုင်းဘုတ်များကို ကိုင်ဆောင်ကာ “ဒီမိုကရေစီရှင်သန် ခိုင်မာရေး (ဒို့အရေး)”၊ “နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေး (ဒို့အရေး)”၊ “နိုင်ငံတော် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး (ဒို့အရေး)”၊ “၂၀၁၅ ခုနှစ် ငြိမ်းချမ်းမှု ဖော်ဆောင် ရေး (အောင်ရမည်)” စသည့်

ကြွေးကြော်သံများ ကြွေးကြော်ကာ မြို့တွင်းသို့ ငြိမ်းချမ်းစွာ လှည့်လည် ဆန္ဒဖော်ထုတ်ပြီး စုရပ်သို့ ချီတက် ခဲ့ကြသည်။

လမ်းကြောင်းငါးခုမှ ချီတက်လာ သော ပြည်သူလူထုသည် စုရပ်ဖြစ် သော ထန်းတောကျေးရွာအုပ်စု ထီးဆောင်းကြီးဘုရား အနောက်ဘက် ကွင်းပြင်သို့ နံနက် ၉ နာရီ ၅ မိနစ် တွင် ရောက်ရှိခဲ့ကြပြီး ကြွေးကြော်သံ များတိုင်းပေးကာကြွေးကြော်ခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် ကျောက်တန်းကျေးရွာမှ ဦးမြင့်အောင်က ဒီမိုကရေစီရှင်သန်ရေး အတွက် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ကို လိုလားသည့် စာတန်းကို ဖတ်ကြား ပြီး အခမ်းအနား ကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၆၂၇)

ပဲခူးမြို့ မင်းမြောင်းမှ ရေကာတာပေါင်မြေများ ကိုယ်ကျိုးအတွက် သယ်ယူနေ

ပဲခူး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ပဲခူးမြို့ ဥဿာမြို့သစ် (၇/၄)ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ မင်းမြောင်းအား သက်ဆိုင်ရာတို့မှ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ပြီး အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များ ရေရန်မြင်ခြင်းလျော့နည်းစေရန် စက်ယန္တရားကြီးများဖြင့် တူးဖော်ကာ ရေကာ တာပေါင်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ထားရှိသည်။

ယင်းကဲ့သို့ မင်းမြောင်းတူးဖော်၍ ရေကာတာပေါင်ထားရှိသော တူးမြောင်းမြေများအား (၇/၄)ရပ်ကွက် ဥဿာမြို့သစ် ကျွန်းသာယာရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးအပိုင်နယ်မြေ၌ ကိုယ်ကျိုးအတွက် မိမိပိုင်ခြံမြေအတွင်း သယ် ယူကာ မြေများဖို့နေကြ၍ တူးမြောင်း၏ရေကာတာပေါင်မရှိတော့ဘဲ ပျောက်ကွယ်နေကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ယခုနှစ် မြေနိမ့်ရပ်ကွက်များ ရေကြီး ရေလျှံဖြစ်လာဦးမည်ကို စိုးရိမ်ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောပြသည်။

ယင်းကဲ့သို့ မင်းမြောင်း ရေကာတာပေါင်မြေများ ကိုယ်ကျိုးအတွက် သယ်ယူဖို့နေခြင်းအား သက်ဆိုင်ရာများ သိရှိနိုင်ရန် ရေးသားလိုက်ရသည်။ (၅၈၇)

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြင်းမူ မြို့နယ် မြင်းမူမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ ဝင်များ၊ ညောင်ဝန်းရဲကင်းစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်/မြို့နယ်သစ်တော ဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် ည ၇ နာရီခွဲက သက်သေများနှင့် အတူ စစ်ကိုင်းမြို့နယ် စစ်ကိုင်း-မုံရွာ ကားလမ်း နံးတွင်းရွာအနီး ချမ်းမြေ့ အောင် စားသောက်ဆိုင်ရှေ့၌ ရပ်ထားသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်နေ ဝဏ္ဏ (၂၇)နှစ် မောင်းနှင်သည့် ၈၀/xxxx လိုက်ထရပ်အဖြူရောင်ယာဉ်အား ရှာဖွေစစ်ဆေးရာ ယာဉ်ပေါ်မှ တရား မဝင်တမလန်းသစ်စားရွှေတုံး ကိုး

တရားမဝင် တမလန်းသစ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

တုံး(သုည ဒသမ ၈၄၄၈)တန် တွေ့ ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သောကြောင့် ၎င်း အား စစ်ကိုင်းမြို့မရဲစခန်းက (ပ)၈၅/ ၂၀၁၅၊ ပြည်သူ့ပိုင်ပစ္စည်းကာကွယ် ရေး အက်ဥပဒေပုဒ်မ (၆၁)ဖြင့် အမှု ဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရ သည်။ (ရဲပြန်ကြား) ❖❖❖

ပြည်တွင်းရေးရာ

အထည်ချုပ်စက်ရုံအလုပ်သမားအများစု အေးချမ်းစွာ လုပ်ငန်းခွင်ပြန်လည်ဝင်ရောက်နေပြီဖြစ်

အလုပ်သမား အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး အလုပ်သမားညှိနှိုင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့၏ အကြိမ်ကြိမ် ညှိနှိုင်းမှုများကြောင့် အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားများ အငြင်းပွားမှု ပြေလည်မှုရရှိပြီး အေးချမ်းစွာ လုပ်ငန်းခွင်သို့ ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နေ ပြီဖြစ်သော Costec, Ford Glory, Red Stone အထည်ချုပ်စက်ရုံတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ အလုပ်သမားများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့် အလုပ်သမားရေးရာဝန်ကြီး ဦးလော်အေးမောင်

အလုပ်သမားတွေဘက်ကိုလည်း ကိုယ်ချင်းစာပါတယ်။ နားလည်နား လည်ပါတယ်။ သူတို့ရတဲ့လခနဲ့ စားဝတ်နေရေး မပြေလည်တော့ တောင်းဆိုတာပေါ့။ ဒါကြောင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အလုပ်သမား ညှိနှိုင်းဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့ပြီးတဲ့နေ့ ကစလို့ အလုပ်ရှင်တွေဘက်ကို လခတိုးပေးဖို့ တွန်းအားပေးခဲ့ပါတယ်။ အလုပ်ရှင်တွေဘက်ကလည်း လခ တိုးပေးခဲ့ပါတယ်။ အချို့အလုပ်သမား တွေဆို လုပ်ငန်းခွင်ထဲပြန်ဝင်နေကြပါ ပြီ။ အလုပ်လုပ်လို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု အလုပ်ရှင်က လခထပ်တိုးပေးနိုင်မှာ ပါ။ လုပ်ငန်းတိုးတက်လာရင် လခထပ် တိုးပေးဖို့ လုပ်ငန်းရှင်တွေကို မေတ္တာ ရပ်ခံထားပါတယ်။ အချို့ဆန္ဒပြနေတဲ့ အလုပ်သမားတွေက လုပ်အားခ တိုးပေးထားတာ မသိကြဘူး။ ဒီတော့ သိအောင် မက်ဆေ့ချ်ပေးနေပါတယ်။ အလုပ်ရှင်နဲ့ အလုပ်သမားမှာ အလုပ် သမားတွေက ကိုယ့်သွေးသားချင်းတွေ ပါ။ အလုပ်ရှင်က နိုင်ငံခြားသားတွေ ပါ။ ရပ်တည်မယ့်ရပ်တည် ကိုယ့်အလုပ် သမားတွေဘက်ကပဲ ရပ်တည်မှာပါ။ အလုပ်ရှင်တွေကိုလည်း နေ့စဉ် ခေါ်ယူညှိနှိုင်းနေပါတယ်။ နောက်ဆုံး လစာတိုးမပေးနိုင်ရင်တောင် ဖြစ်နိုင် မယ့် နည်းလမ်းတွေကိုရှာပြီး ဆွေးနွေး ညှိနှိုင်းနေပါတယ်။ ဒီအချိန်မှာ အလုပ်သမားတွေကို မေတ္တာရပ်ခံချင် တာက ဒီလိုဆန္ဒပြနေလို့ လခတိုးပေး ဖို့ ဖြစ်လာမှာမဟုတ်ပါဘူး။ လုပ်ငန်း ခွင်ထဲဝင်ပြီးတော့မှ အလုပ်လုပ်ရင်း နဲ့ပဲ ဥပဒေဘောင်အတွင်းက လခတိုး တောင်းသွားဖို့ မေတ္တာရပ်ခံလိုပါ တယ်။

Costec အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ မနှင်းနှင်းအေး အလုပ်ရှင်နဲ့ အလုပ်သမားလစာ

ကိစ္စဖြစ်တာပါ။ အလုပ်ရှင်ကို အခြေခံ လစာတိုးပေးဖို့ တောင်းဆိုတာပါ။ မလောက်လို့တောင်းဆိုတာပါ။ အစိုးရ နဲ့ ပြဿနာဖြစ်တာ မဟုတ်ပါဘူး။ အစိုးရအဖွဲ့က ကြားဝင်ညှိနှိုင်းပေးတာ ပါ။ အခုဟာက ဒီလိုမဟုတ်ဘဲ အလုပ်သမားတွေက အစိုးရကို ဆန္ဒပြသလို ဖြစ်နေတဲ့အတွက် လုပ်ငန်းခွင်ထဲ ပြန်ဝင်လာတာပါ။ အင်မတန်ဝမ်းနည်းဖို့ ကောင်းပါ တယ်။ အပြင်မှာတော့ လစာအတွက် ဆန္ဒပြတဲ့အဖွဲ့တွေ ကျန်နေခဲ့ပါတယ်။ အခု ဆန္ဒပြနေတဲ့ အလုပ်သမားတွေ အားလုံးက အစိုးရနဲ့လည်း မဖြစ်ချင် ဘူး။ သူငွေနှုန်းနည်းမဖြစ်ချင်ပါဘူး။ အားလုံး ပြေပြေလည်လည်နဲ့ ပြီးသွားစေချင်တာပါ။

ကျောက်နီအထည်ချုပ်စက်ရုံမှ မစုထွေးအောင် အကုန်လုံး လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နေ ပါပြီ။

ကျောက်နီအထည်ချုပ်စက်ရုံမှ မစုထွေးအောင် အကုန်လုံး လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နေ ပါပြီ။ လူကြီးတွေကလည်း အဆင်ပြေ အောင်လုပ်ပေးတယ်။ ၁၇ ရက်နေ့ က အလုပ်စခန်းပါတယ်။ အလုပ်ရှင် က ဆန္ဒပြတဲ့ရက်တွေကိုလည်း လစာ မဖြတ်ပါဘူး။ လုပ်ငန်းခွင်မှာလည်း အဆင်ပြေပါတယ်။ လုပ်ခလစာ တိုးမြှင့်ရေးအတွက်ပဲ အေးအေးချမ်း ချမ်းတောင်းဆိုခဲ့တာပါ။ တစ်နေ့ ၁၀၀၀ တောင်းတာ ၅၀၀ တိုးပေး တယ်။ ရက်မှန်ကြေး ၃၅၀၀ ကိုလည်း ၁၅၀၀ ထပ်တိုးပေးခဲ့ပါတယ်။ ကျေနပ်မှုရသွားကြပါပြီ။ အခုတော့ အလုပ်ကို ကြိုးကြိုးစားစားလုပ်နေပါ တယ်။

ကျောက်နီအထည်ချုပ်စက်ရုံမှ မစုထွေးအောင် အကုန်လုံး လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နေ ပါပြီ။ လူကြီးတွေကလည်း အဆင်ပြေ အောင်လုပ်ပေးတယ်။ ၁၇ ရက်နေ့ က အလုပ်စခန်းပါတယ်။ အလုပ်ရှင် က ဆန္ဒပြတဲ့ရက်တွေကိုလည်း လစာ မဖြတ်ပါဘူး။ လုပ်ငန်းခွင်မှာလည်း အဆင်ပြေပါတယ်။ လုပ်ခလစာ တိုးမြှင့်ရေးအတွက်ပဲ အေးအေးချမ်း ချမ်းတောင်းဆိုခဲ့တာပါ။ တစ်နေ့ ၁၀၀၀ တောင်းတာ ၅၀၀ တိုးပေး တယ်။ ရက်မှန်ကြေး ၃၅၀၀ ကိုလည်း ၁၅၀၀ ထပ်တိုးပေးခဲ့ပါတယ်။ ကျေနပ်မှုရသွားကြပါပြီ။ အခုတော့ အလုပ်ကို ကြိုးကြိုးစားစားလုပ်နေပါ တယ်။

Ford Glory အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အထွေထွေမန်နေဂျာ JOE LEE

အလုပ်သမား အကုန်လုံးနဲ့တော့ ညှိနှိုင်းပြီးသွားပြီ။ သူတို့ကိုသင့်တင့် သလောက်လည်း လစာတိုးပေးတယ်။ အပြင်မှာ ကျန်နေတဲ့သူတွေအနေနဲ့ သူတို့သဘောဆန္ဒပဲ ကျန်တော့တယ် ပေါ့နော်။ သူတို့လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်လာ မယ်ဆိုရင်လည်း ကျွန်တော်တို့ဘက် က ကြိုဆိုပါတယ်။ သူတို့ကို လက်ခံ

တွေ့ဆုံမေးမြန်း-သိသိမ်း- စာတိုပုံ-မင်းသစ်

ပါတယ်။ အလုပ်စဖွင့်နေပြီဖြစ်တဲ့ အတွက် အချိန်မရွေးဝင်လာလို့ရပါ တယ်။ Ford Glory အထည်ချုပ် စက်ရုံရဲ့ ရည်မှန်းချက်ကတော့ အရည်အသွေး ကောင်းကောင်းနဲ့ အရေအတွက်များများ ထုတ်နိုင်ဖို့သာ အဓိကပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

ရွှေပြည်သာမြို့နယ် ရပ်မိရပ်ဖ ဦးလှရွှေ

အလုပ်သမားတွေ လစာတိုးပေးဖို့ အလုပ်ရှင်နဲ့ အလုပ်သမား ပြဿနာ ဖြစ်ပြီဆိုကတည်းက မြို့နယ်ညှိနှိုင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ကနေ စက်ရုံတွေကို ဆင်းတယ်။ ကလေးတွေ လွတ်လွတ် လပ်လပ် ဆန္ဒဖော်ထုတ်လို့ရတယ်။ အခွင့်အရေး တောင်းလို့ရတယ်။ စက်ရုံထဲဝင်ပြီးတော့ အေးချမ်းစွာနဲ့ ဥပဒေနဲ့အညီ အလုပ်သမားကိုယ်စား လှယ်တွေကနေတစ်ဆင့် တောင်းဆို ကြပါ။ လိုအပ်တာကို ခေါ်ယူညှိနှိုင်း ပေးပါမယ်ဆိုပြီး ပြောခဲ့တယ်။ ဒီနောက်တော့ အလုပ်သမား ခေါင်းဆောင်တွေ၊ စက်ရုံတာဝန်ရှိ သူတွေနဲ့ မြို့နယ်ညှိနှိုင်းဖွံ့ဖြိုးရေး အဖွဲ့ အကြိမ်ကြိမ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ခဲ့ပါတယ်။ အလုပ်သမားတွေက အတွေ့အကြုံလည်းနုနယ်သေးတော့ စိတ်ရှည်ရှည်နဲ့ ညှိနှိုင်းလာတာ နောက်ဆုံးမှာ တချို့အတော်များများ လက်ခံပြီး လုပ်ငန်းခွင်ထဲ ပြန်ဝင်နေ ကြပါပြီ။ အခုလက်ရှိမှာတော့ ကျောက်နီအပါအဝင် စက်ရုံသုံးရုံ ပြန်လည်ပတ်နေပါပြီ။

MRTV-4 ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်အကျဉ်း ၁-၃-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) Table with 2 columns: Time and Program Name.

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ် ၁-၃-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) Table with 2 columns: Time and Program Name.

mitv MYANMAR INTERNATIONAL Programme Schedule (1-3-2015) (Sunday) (1-3-2015 07:00am ~ 2-3-2015 07:00am) MST. List of programs including Myanmar's Traditions and Culture, On the River, etc.

အောင်လံမြို့နယ်တွင် ဝီယက်နမ်စပါးစိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြ အောင်လံ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်လံမြို့နယ် ဒုရပ်ဗိုလ်ကျေးရွာအုပ်စုကွင်း အမှတ်(၂၆၃) ဦးပိုင်အမှတ်(၁၆၄) တောင်သူ ဦးစန်းလွင်၏ လယ်ယာမြေတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်က ဝီယက်နမ်စပါးစိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲ ကျင်းပရာ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးဝင်းဖေက သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် ဆောင်ရွက်ပြုလုပ်ခြင်းကို တောင်သူများသဘောပေါက်အောင် အသေးစိတ် ရှင်းလင်းပြသသည်။ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အဆင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးရွာ ငါးအုပ်စုမှ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့်တောင်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။ မောင်မောင်သိန်းလွင်(အောင်လံ)

ဒေါပုံမြို့နယ် ရွှေနှင်းဆီလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ဖွင့် ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝေဇင်နှင့် ဒေါပုံမြို့ နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဝေတို့က အဆိုပါ လမ်းမုခ်ဦးရွှေ၌ ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ အဆိုပါ ရွှေနှင်းဆီလမ်းကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ရန်ပုံငွေမှ ကျပ် ၃၉၃၀၂၀၀ လမ်းသူလမ်းသား

စေတနာရှင် အလှူရှင်များက ဒေါပုံမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဝေတို့က အဆိုပါ လမ်းမုခ်ဦးရွှေ၌ ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ အဆိုပါ ရွှေနှင်းဆီလမ်းကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ရန်ပုံငွေမှ ကျပ် ၃၉၃၀၂၀၀ လမ်းသူလမ်းသား စီတင်အောင်နှင့် အဖွဲ့က လမ်းသစ် ကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အေးသန်း(ခေါပုံ) မီး သတိပြု

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်များကို သက်စွန့်ကြိုးပမ်းထမ်းရွက်နေကြသော တပ်မတော်သားများအတွက် အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်း

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

လောက်ကိုင်ဒေသတွင် နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးတာဝန်များကို ထမ်းရွက်နေကြသော တပ်မတော်သားများအတွက် အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ကုန်းမြင့်သာရှိ စစ်ရေးဌာန(ရေး-၂) ၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၈၀)၊ စည်သူတပ်ခွဲကျောင်းဆင်းအရာရှိများနှင့် မိသားစုများက အမိန့်နိုင်ငံတော်အတွက် ရွှံ့ရွှံ့ချွံ့ချွံ့ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် တပ်မတော်သားများနှင့် တိုက်ပွဲအသီးသီးတွင် အသက်ပေးလှူခဲ့ကြသည့် အရာရှိစစ်သည်များ၏ မိသားစုများအတွက် အလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူကြသည်။



လောက်ကိုင်ဒေသ၌ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်များ ထမ်းရွက်နေကြသည့် တပ်မတော်သားများအတွက် အလှူငွေ၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ လွယ်ကူချောမွေ့စွာလှူဒါန်းနိုင် (ဇော်မင်းလတ်)

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)လောက်ကိုင်ဒေသမှ တိုက်ပွဲရှောင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ စာမေးပွဲပြေဆိုနိုင်ရေး စီစဉ်ထားရှိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)လောက်ကိုင်ဒေသမှ တိုက်ပွဲရှောင် ဒေသအသီးသီးသို့ ရောက်ရှိနေကြသူများ၏ ကလေးများဖြစ်သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အတန်းဆုံးစာမေးပွဲများ ဖြေဆိုနိုင်ရေးအတွက် အောက်ပါအတိုင်း စီစဉ်ထားရှိပါသည်။

- (က) သူငယ်တန်းမှ နဝမတန်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက်
 - ၁။ တိုက်ပွဲရှောင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် သက်ဆိုင်ရာ အတန်းဆုံးစာမေးပွဲများကို မိမိရောက်ရှိရာ ဒေသရှိ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးထံ သတင်းပေးပို့ပြီး နီးစပ်ရာကျောင်းများတွင် ဝင်ရောက်ဖြေဆိုနိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။
 - ၂။ ယခုစစ်ဆေးသည့် ပုံမှန်စာမေးပွဲများတွင် ဝင်ရောက်ဖြေဆိုရန် အခက်အခဲရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် သင်္ကြန်ပွဲတော်အပြီးနှင့် ကျောင်းမဖွင့်မီကာလအတွင်း အခန်းဆုံးစာမေးပွဲများကို လောက်ကိုင်ဒေသတွင် သီးခြားပြန်လည်ကျင်းပပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
- (ခ) ဒသမတန်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက်
 - ၁။ လောက်ကိုင်စာစစ်ဌာနတွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုရန် စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကွမ်းလုံမြို့တွင် သီးခြားစာစစ်ဌာနဖွင့်လှစ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါမြို့နယ်ရှိ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
 - ၂။ ထို့အပြင် မိမိတို့ရောက်ရှိအခြေပြုရာဒေသရှိ စာစစ်ဌာနများတွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုလိုပါက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန၏ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ကြပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
 - (ကက) ဦးမျိုးမြင့်အောင်(ဦးစီးအရာရှိ)၊ မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန (ဇွဲတပင်ဆောင်)၊ ဖုန်း-၀၁-၆၅၃၅၀၉၊ ၀၉-၅၀၆၁၇၇၆
 - (ခခ) ဒေါက်တာမြတ်စိုးအောင် (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး)၊ မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် (၅၂)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၀၁၆၈၊ ၀၉-၂၅၆၀၈၈၅၂၁

လောက်ကိုင်မြို့ သန့်ရှင်းသာယာလှပရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

လောက်ကိုင်ဒေသတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ရက်မှစ၍ တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများနှင့် ကိုးကန့်သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့များ တိုက်ပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ယခုအခါ တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများ၏ နယ်မြေရှင်းလင်းဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် လောက်ကိုင်မြို့အတွင်း ပြန်လည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းလာပြီဖြစ်သဖြင့် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်မှစတင်၍ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများ ပြန်လည်ဝင်ရောက်နေထိုင်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် လောက်ကိုင်မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် ဒေသကွပ်ကဲရေးမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးစောမြင့်ဦးဦးဆောင်၍ လောက်ကိုင်တပ်နယ်မှ တပ်မတော်သားများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ကိုးကန့်



လောက်ကိုင်မြို့ သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် တပ်မတော်သားများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေစဉ်။ (မြဝတီ)

လှမှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့များ၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက လောက်ကိုင်မြို့တွင်းရှိ လမ်းများမှ အမှိုက်သရိုက်များရှင်းလင်းခြင်းနှင့် မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးလုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

လောက်ကိုင်မြို့တွင်းမှ ပူးယစ်ဆေးဝါးများ ထပ်မံသိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

လောက်ကိုင်မြို့တွင်း တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်စဉ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နားလီလမ်းဆုံနှင့် နတ်စင်ကုန်းအနီးရှိ မသင်္ကာဖွယ် အဆောက်အအုံတစ်လုံးအား ဝင်ရောက်ရှင်းလင်းခဲ့ရာ အဆောက်အအုံအတွင်းမှ ဆာလာအိတ်ဖြင့်ထုပ်ထားသည့် WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၀၀ ပါ အထုပ် ၄၀၊ ၂၀၀၀ ပါ ၂၉ ထုပ်၊ ၄၀၀၀ ပါ ၁၅ ထုပ်၊ ၆၀၀၀ ပါ ၁၀ ထုပ် စုစုပေါင်း စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၈၆၀၀၀ (ကာလတန်ဖိုးကျပ်သိန်း ၂၇၉၀ ခန့်)အား ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိသည်။ အလားတူ လောက်ကိုင်မြို့အတွင်း လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော တပ်မတော်စစ်ကြောင်းက ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရေသန့်စက်ရုံအနီး လျှိုအတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၆၅၄၀၀ (ကာလတန်ဖိုးကျပ် ၃၂၇ သိန်းခန့်)အား ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိသည်။ ထို့အတူ လောက်ကိုင်မြို့မြောက်ဘက် မူကွာကျိုင်းအနီးတွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်း၌ နယ်မြေရှင်းလင်းလျက်ရှိသော တပ်မတော်စစ်ကြောင်းက မသင်္ကာဖွယ်ရာ အရပ်သားနှစ်ဦးအားတွေ့ရှိ၍ စစ်ဆေးခဲ့ရာ ဦးညီမာန် (၃၇)နှစ် (ဘ)ဦးလူခန်းနှင့် ဦးလျှောက်ကျောင်း (၄၃)နှစ် (ဘ)ဦးဝေချန်တို့ထံမှ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၉၃၀၀ (ကာလတန်ဖိုးကျပ် ၁၃၉ သိန်းခန့်)အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ အထက်ပါဖြစ်စဉ်များမှ သိမ်းဆည်းရမိ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား စုစုပေါင်း ၂၆၀၇၀၀ (ကာလတန်ဖိုးကျပ် ၃၂၅ သိန်းခန့်)နှင့် အတူတရားခံနှစ်ဦးတို့အား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။ အဆိုပါ သိမ်းဆည်းရမိသော မူးယစ်ဆေးဝါးများအား မြန်မာနိုင်ငံမူးယစ်ဆေးဝါး ကာကွယ်တားဆီးနှိမ်နင်းရေးတပ်ဖွဲ့သို့ စနစ်တကျအပ်နှံသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

မကွေးအသင်း ဇေယျာရွှေမြေကို ဂိုးပြတ်သွင်း

၂၀၁၅ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၈) ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားသည်။



ဂိုးပြတ်နိုင်ပွဲရခဲ့သည့် မကွေးအသင်း။

(အောင်ဆန်းကွင်း) မကွေး - မြောက်ဂိုး (ဆယ်လာ၊ စိုးမင်းနိုင်နှင့် ကောင်းဆက်နိုင် - နှစ်ဂိုးစီ) ဇေယျာရွှေမြေ - နှစ်ဂိုး (ရီဒရီဂူနှင့် နိုင်ဦးလွင်) ယခုရာသီတွင် ရလဒ်များဆိုးရွားနေသည့် ဇေယျာရွှေမြေအသင်းမှာ ယခုပွဲတွင်လည်း မကွေးအသင်းကို ဂိုးပြတ်အရှုံးပေးခဲ့ရသည်။ မကွေးအသင်းမှာ မြေစွမ်းပြကစားနိုင်ခဲ့ပြီး နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မကွေးအသင်းအတွက်ဂိုးများကို (၂၁၊ ၂၂)မိနစ်တွင် ဆယ်လာ၊ (၅၁၊ ၇၀)မိနစ်တွင် စိုးမင်းနိုင်နှင့် (၈၀၊ ၉၁) မိနစ်တွင် ကောင်းဆက်နိုင်တို့က နှစ်ဂိုးစီ သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး ဇေယျာရွှေမြေအတွက် ချေပဂိုးများကို ၅၉ မိနစ်တွင် ရီဒရီဂူနှင့် ၈၆ မိနစ်တွင် နိုင်ဦးလွင်တို့က သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ (သုဝဏ္ဏကွင်း) ချင်းယူခိုင်တက် - နှစ်ဂိုး (မက်သယူးနှင့် ဆောင်လမန်) ရခိုင်ယူခိုင်တက် - ဂိုးမရှိ (ယနေ့ပွဲ) (တောင်ကြီးကွင်း) ကမ္ဘောဇ - ရန်ကုန် (အောင်ဆန်းကွင်း) မနောမြေ - ဟံသာဝတီ (သုဝဏ္ဏကွင်း) ဇွဲတပင် - နေပြည်တော်



အတွေးအမြင်ဆောင်းပါး

ဟိုဘက်သည်ဘက် ဤနှစ်ဖက် အမျက်မထား မေတ္တာပွားလော့

ဒဲ စန်းနီလာဝ်း

တောင်ဘက်ခြမ်းနှင့် မြောက်ဘက်ခြမ်း၊ ဟိုဘက်ခြမ်းနှင့် သည်ဘက်ခြမ်းတို့သည် မျက်နှာချင်းဆိုင် ဆန့်ကျင်ဘက် Opposition Contradiction ဖြစ်နေသကဲ့သို့ အရှေ့ဘက်ခြမ်းနှင့် အနောက်ဘက်ခြမ်း၊ အရှေ့မြောက်ဘက်နှင့် အနောက်တောင်ဘက်ခြမ်း၊ အရှေ့တောင်ဘက်ခြမ်းနှင့် အနောက်မြောက်ဘက်ခြမ်းတို့သည် မျက်နှာချင်းဆိုင်ဆန့်ကျင်ဘက် (Opposition Contradiction) ဖြစ်နေကြသော်လည်း ပဋိပက္ခ (Conflict, dispute, Antagonism) အသွင်ကို မဆောင်ပါချေ။

သို့တစေ မြောက်ဘက်ခြမ်းနှင့် တောင်ဘက်ခြမ်းမှ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့သည်လည်းကောင်း၊ ထိုအတူ အနောက်ဘက်ခြမ်းနှင့် အရှေ့ဘက်ခြမ်းမှ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့သည်လည်းကောင်း၊ အနောက်တောင်ဘက်ခြမ်းနှင့် အရှေ့မြောက်ဘက်ခြမ်းမှ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့သည်လည်းကောင်း၊ အနောက်မြောက်ဘက်ခြမ်းနှင့် အရှေ့တောင်ဘက်ခြမ်းမှ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့သည်လည်းကောင်း တစ်ဖွဲ့နှင့်တစ်ဖွဲ့၊ တစ်သင်းနှင့်တစ်သင်း၊ တစ်ရွာနှင့်တစ်ရွာ၊ တစ်မြို့နှင့်တစ်မြို့၊ တစ်အုပ်စုနှင့်တစ်အုပ်စု၊ တစ်နိုင်ငံနှင့် တစ်နိုင်ငံတို့ရှိ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့ နှစ်ဖက်ဆက်ဆံရေး သဟဇာတဖြစ်နေပါက ထိုလူနေမှုအဖွဲ့အစည်းတို့သည် ငြိမ်းချမ်းသာယာနေမည်သာဖြစ်သည်။

နှစ်ဖက်ဆက်ဆံရေး သဟဇာတ မဖြစ်ပါက ဆန့်ကျင်ဘက် ဝိရောဓိနယ်ပယ်မှသည် ပဋိပက္ခနယ်ပယ်ဆီသို့ အလို

သည်။ တစ်ဖက်က စစ်နိုင်သူဖြစ်စေကာမူ လူ၊ ငွေကြေး၊ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်၊ လက်နက်တို့ကို ရင်းနှီးပေးဆပ်ထားရသည်ဖြစ်၍ ဆုံးရှုံးနှစ်နာမူဖြင့်သာ စစ်အောင်နိုင်ခြင်းသာဖြစ်ပေမည်။ စစ်ရှုံးသူဘက်က အရှုံးကား ဆိုဖွယ်ရာမရှိတော့ပါပြီ။

တစ်ပါးကျွန်သက်တမ်း(၁၂၄)နှစ်ဘဝမှ လွတ်မြောက်ရအောင် တိုင်းရင်းသားအပေါင်းတို့၏ အသက်၊ သွေး၊ ခွေးတို့ကိုစတေး၍ ရယူခဲ့ရသော မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးမှာ ကလေးမုန့်ဖိုးလက်ဖြန့်တောင်း၍ ရယူလိုရရှိခဲ့ခြင်းမျိုးလုံးမဟုတ်ပါ။ မလွတ်လပ်ခင်က ညီညွတ်ပြီး လွတ်လပ်ရေးရပြီးကာမှ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ကျားကုတ်ကျားခဲလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြရမည် အချိန်အခါရောက်ခါမှ တက်မညီ၊ လက်မညီ သူတစ်ဖွဲ့၊ ငါတစ်ဖွဲ့ သူဖြူလျှင် ငါမည်း၊ ခွဲသူကခွဲ ကွဲသူကကွဲ၊ ပင့်သူကပင့်၊ မြင့်သူကမြင့်၊ မြောက်သူကမြောက်၊ မြောက်သူကမြောက်၊ ခြောက်သူကခြောက်၊ ကြောက်သူကကြောက်၊ နှိမ်သူကနှိမ်၊ နိမ့်သူကနိမ့်၊ မြတ်သူကမြတ်၊ ပြတ်သူကပြတ်၊ နှစ်သူကနှစ်၊ နှစ်သူကနှစ်၊ မြေအောက်နှင့် မြေအောက်အောက်ချင်း၊ မြေပေါ်နှင့် မြေအောက်လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများမှာ လွတ်လပ်ရေးကြီးနှင့်အတူ ဖွားဖက်တော်သဖွယ် ပေါ်ပေါက်လာခဲ့သည်။

၁၉၄၈-၁၉၄၉ ခုနှစ် လွတ်လပ်ရေးရပြီးစ ကာလတွင်ပင် ထိုစဉ်က ဗကပ၊ အလံနီ၊ ပြည်သူ့ရဲဘော် (ရဲဘော်ဖြူ)၊ ကေအင်န်ဒီအိုစသည့် လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့မျိုးစုံက ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းတစ်လျှောက်ရှိမြို့များနှင့် ပြင်ဦးလွင်မြို့အထိအပြင် ရန်ကုန်-အင်းစိန်ကိုပါသိမ်းထားခဲ့သည်။ ဗကပနှင့် ရဲဘော်ဖြူကလည်း ရန်ကုန်မြို့ကြီးကို ကေအင်န်ဒီအိုထက် လက်ဦးမှုယူပြီးသိမ်းရန် ပဲခူးဘက်မှ တက်လာခဲ့ရာ ထိုစဉ်က အာဏာရ ဖဆပလအစိုးရအဖွဲ့မှာ တစ်နိုင်ငံလုံးသို့အာဏာစက် မသက်

ရောက်တော့သဖြင့် “ရန်ကုန်အစိုးရ” (Rangoon Government)ဟု သတ်မှတ်ခံခဲ့ရသည်အထိ အကျပ်အတည်းဆိုးကြီး ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည်။ ရန်ကုန်အစိုးရဟု ခေါ်စေကာမူ (၆)မိုင် အထိသာ အာဏာစက်သက်ရောက်

နိုင်တော့သဖြင့် “ရန်ကုန်(၆)မိုင်အစိုးရ” ဟုလည်းခေါ်ဝေါ်သတ်မှတ်ခံခဲ့ရသည်အထိ ဆိုးရွားခဲ့သည်။ ထိုသို့ တစ်ပြည်လုံး အနိဋ္ဌာရုံအခြေအနေဆိုးကြီးကို မြန်မာ့တပ်မတော်ကကယ်တင်ပြီး ဖဆပလအစိုးရ၏ အာဏာကို အသက်ဆက်ပေးခဲ့ရသည်မှာ သမိုင်းသက်သေ အထင်အရှားရှိခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

လွတ်လပ်ရေးရပြီး အစိုးရအဆက်ဆက်က ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရန် အားသွန်ခွန်စိုက် ကြိုးပမ်းခဲ့ကြသော်လည်း အကြောင်းကြောင်းကြောင့် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အလှမ်းဝေးသည်ထက် ဝေးသွားခဲ့ကြပြီး အစိုးရ အပြစ်မဲ့ပြည်သူများက ပြည်တွင်းစစ်၏ အနိဋ္ဌာရုံအဖုံဖုံကိုသာ ခါးစည်းခံခဲ့ကြရရှာသည်။ ပြည်ပကျူးကျော်မှုအချို့နှင့် ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများကြောင့် အစိုးရအဆက်ဆက်၏ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများမှာ သမင်မွေးရင်းကျားစားရင်း ဖြစ်ခဲ့ကြရ သည်။

လူနေမှုလောကကြီးတွင် အားချင်းယှဉ်ပြိုင်ကြရာ၌ “ဓမ္မ”က အနိုင်ရသည့်အခါ ရှိသကဲ့သို့ “အဓမ္မ”က အနိုင်ရသည့်အခါမျိုးလည်းရှိနေတတ်သည်။ သို့သော် “အဓမ္မ”က “ဓမ္မ”ကိုနိုင်သည်မှာ တဒဂ် တစ်ခဏယာယီ ကာလမျှသာဖြစ်ပါ၏။ တကယ်တော့ “ဓမ္မ”ကသာ “အဓမ္မ”ကို ထာဝရအနိုင်ရစေပါမည်။

လူနေမှုလောကကြီးတစ်ခုလုံးကို ထိန်းသိမ်းကွပ်ကဲထားသော ကိုယ်ကျင့်တရားနှစ်ပါးကို မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ အဘိဓမ္မာသဘောအရ “လောကပါလတရား”ဟု ခေါ်ပါသည်။ လောကပါလတရားဆိုသည်မှာ “လောကကြီးကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သောတရား”ကို ဆိုလိုခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။ လောကပါလတရားနှစ်ပါးဟူသည်မှာ

- (၁) မကောင်းမှုမှန်သမျှပြုလုပ်ရမည်ကို ရှက်ခြင်း (ဟိရိ)
- (၂) မကောင်းမှုမှန်သမျှပြုလုပ်ရမည်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်း (ဩတ္တပ္ပ)တို့ဖြစ်ကြသည်။ ထိုလောကပါလတရားနှစ်ပါးသည် လူနေမှု တစ်ခုလုံး၏ အခြေခံကျင့်ဝတ် (Basic Ethic)ပင်ဖြစ် သည်။

မည်သူမဆို လူမျိုးမရွေး၊ ဘာသာမရွေး ထိုကျင့်ဝတ်

နှစ်ပါးကို စောင့်ထိန်းကြမည်ဆိုလျှင် လူနေမှုလောကကြီးတစ်ခုလုံးကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရာရောက်သည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးကို မြတ်နိုးစွာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရာရောက်သည်။

ကာယကံမြောက် ကျူးလွန်ပါက လောက ဥပဒေကြောင်းအရ . .

မကောင်းမှုဒုစရိုက်လုပ်ငန်းများ ကျူးလွန်ရမည်ကို မနောက်မှအစ ဝစ်ကံအလယ်၊ ကာယကံမြောက် အဆုံးမရှက်မကြောက်ဘဲ ပြုမူကျင့်ကြံနေကြလျှင် လောကကြီးတွင် “အနိဋ္ဌာရုံမင်းမဲ့စရိုက်ဆိုးများ” (Anarchism) နှင့် “အကြမ်းဖက်ဝါဒ” (Terrorism) ဖုံးလွှမ်းသွားမည်မှာ မြေကြီးလက်ခတ်မလွဲနိုင်ပါပေ။ ထို့ကြောင့် မကောင်းမှု ဒုစရိုက်လုပ်ငန်းမှန်သမျှကို ကာယကံမြောက်ကျူးလွန်ပါက လောကဥပဒေကြောင်းအရ အရေးယူပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ရသည်။ မကောင်းမှုဒုစရိုက်လုပ်ငန်းမှန်သမျှကို တရားဓမ္မကြောင်းအရလည်း ပညတ်တားမြစ်ကြရမည်ပင်။

မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ အဘိဓမ္မာသဘောအရ ဆိုပါလျှင် “မကောင်းမှုမှန်သမျှကျူးလွန်ရမည်ကို မရှက်ခြင်း သဘောအား “အဟရိက”ဟုခေါ်ဝေါ်၍ မကောင်းမှုမှန်သမျှကျူးလွန်ရမည်ကို မကြောက်ရွံ့ခြင်းသဘောအား “အနောတ္တပ္ပ”ဟု ခေါ်ဝေါ်သတ်မှတ်ထားပါသည်။ လူနေမှုလောကကြီးတစ်ခုလုံးရှိ လူသားအားလုံးအတွက် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးတို့သည် “ဟိရိနှင့် ဩတ္တပ္ပ”ဟူသောမကောင်းမှုမှန်သမျှကို ကျူးလွန်ရှက်ခြင်း နှင့် ကြောက်ရွံ့ခြင်း (Moral Shame and Moral Dread) ဟူသော လောကပါလတရားနှစ်ပါးပေါ်တွင် အခြေခံနေသည်ကို ထင်ရှားစွာမြင်တွေ့ကြရမည်ဖြစ်သည်။

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

မြောက်သူကမြောက်၊မြောက်သူက မြောက်၊ခြောက်သူကခြောက် . .

အလျောက်ရောက်ရှိသွားမည်သာဖြစ်သည်။ နှစ်ဖက်စလုံးကို ဖျန်ဖြေစေပည့်နိုင်၍ မရပါက ရန်ပုံနှင့် စစ်ပွဲအသွင်ကူးပြောင်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး နှစ်ဖက်စလုံး လူမှုအနိဋ္ဌာရုံဆိုးကျိုးများကို မျှဝေခံစားကြရမည်သာ ဖြစ်တော့

ရောက်တော့သဖြင့် “ရန်ကုန်အစိုးရ” (Rangoon Government)ဟု သတ်မှတ်ခံခဲ့ရသည်အထိ အကျပ်အတည်းဆိုးကြီး ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည်။ ရန်ကုန်အစိုးရဟု ခေါ်စေကာမူ (၆)မိုင် အထိသာ အာဏာစက်သက်ရောက်



CHAMPIONS OF MFF FUTSAL MTC LEAGUE 2014

Myanmar Imperial College

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ 2014 MFF Futsal League ၏ ပထမဆုကို MIC အသင်းမှ အောင်မြင်စွာ ဆွတ်ခူးရယူနိုင်ခဲ့သောကြောင့် Myanmar Imperial College အနေဖြင့် အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအားကစားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတွင် ယခင်ကထက် ပိုမို၍ စွမ်းစွမ်းတမ်း ပံ့ပိုးကူညီနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

Myanmar Imperial College

ကြေးမုံ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဘိုကလေးမြို့ကံ့ကော်တစ်ထောင် နှစ်(၁၀၀)ပြည့်

ပူဇော်ပွဲကျင်းပ

ဗဟိုပုံစံဖော်ဝါရီ ၂၀

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဘိုကလေးမြို့နယ် ပေချောင်းကြီးကျေးရွာရှိ ကံ့ကော်တစ်ထောင် သာသနာ့အောင်မြေစခန်း၌ ကံ့ကော်တစ်ထောင်နှစ် (၁၀၀)ပြည့် ပူဇော်ပွဲကို တပေါင်းလဆန်း ၁ ရက်နေ့မှ တပေါင်းလပြည့်နေ့ (ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်မှ မတ် ၄ရက်)အထိ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



အဆိုပါ ကံ့ကော်တစ်ထောင်နှစ် (၁၀၀)ပြည့် ပူဇော်ပွဲသည် ကံ့ကော်တစ်ထောင် ဘုရားများတည်ထားခြင်း (၂၅)နှစ်မြောက် ငွေရတုသဘင်နှင့် ကံ့ကော်တစ်ထောင် ဆရာတော်၏ (၇၇)နှစ်ပြည့် စိန်ရတုဝိဇာတ (မွေးနေ့) မင်္ဂလာအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် နှစ်(၁၀၀) ပြည့် ပူဇော်ပွဲကို ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ထို့အပြင် ကံ့ကော်တစ်ထောင်နှစ်(၁၀၀) ပြည့်ပွဲတော်တွင် ကံ့ကော်တစ်ထောင်ဆရာတော်ဘုရားကြီးဦးစီးလျက် တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ ပူးပေါင်းပါဝင် လှူဒါန်းမှုဖြင့် တပေါင်းလဆန်း ၉ရက်မှ ၁၅ရက်များတွင် သိက္ခာထပ်ပွဲ၊ အဘိုးအဘွား ၁၀၀ အား သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ၊ နှစ်ကျိပ်ရွှစ်ဆူပူဇော်ပွဲ၊ ဒုလ္လဘရဟန်းခံရှင်ပြုပွဲ၊ ပင့်သံယာအပါး ၁၀၀ တို့အား ရှင်ပြု၊ ရဟန်းခံ၊ သိက္ခာထပ် ရေစက်ချပွဲများကို ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

အောက်မြန်မာပြည်၏ ထင်ရှားသည့် အဆိုပါ ကံ့ကော်တစ်ထောင် သာသနာ့

အောင်မြေစခန်းသည် ကံ့ကော်တစ်ထောင်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကေလာသ (အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ) အရှင်သူမြတ်က ၁၃၅၁ ခုနှစ်တွင် အောက်မြန်မာပြည် သာသနာထွန်းတောက်စေရန်ရည်ရွယ်လျက် ကံ့ကော်ပင်တစ်ထောင်၊ ပလင်တော်တစ်ထောင်၊ စေတီတော်တစ်ထောင်၊ မုနိတော်တစ်ထောင်၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်တစ်ထောင် စသည့် အပင်တစ်ထောင်စီ ငါးမျိုးဖြင့် တည်ထားခြင်းဖြစ်ပြီးသည်။

လက်ရှိတွင် ဘိုကလေးမြစ်ကူးတံတား တည်ဆောက်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်သဖြင့် ရန်ကုန်-ဖျာပုံ-ဘိုကလေး ကားလမ်းအတိုင်း ကံ့ကော်တစ်ထောင်အထိ အလွယ်တကူ သွားလာ ဖူးမျှော်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ **သုစာနွယ်(ဗဟိုပုံ)**

(၁၆)ခုတင်ဆွဲတိုင်းရင်းဆေးရုံနှင့်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ဒီမောဆိုမြို့နယ်တွင်ဆောက်လုပ်လျက်ရှိ

ဒီမောဆို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ၁၆ ခုတင်ဆွဲတိုင်းရင်းဆေးရုံနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာကို ကယားပြည်နယ် ဒီမောဆိုမြို့နယ် ငွေတောင်ကျေးရွာတွင် ဆောက်လုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ တိုင်းရင်းဆေးရုံတစ်ထပ်အဆောက်အအုံမှာ အလျား ၁၂၄ ပေ၊ အနံ ၆၄ ပေ၊ အမြင့် ၁၂ ပေရှိပြီး ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေကျပ် ၁၃၉ ဒသမ ၂ သန်းဖြင့် Global Crop ဆောက်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီကလည်းကောင်း၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာမှာ လေးခန်းတွဲ၊ လေးထပ်အဆောက်အအုံဖြစ်ကာ အလျားပေ ၈၀၊ အနံပေ ၄၀ရှိပြီး ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေကျပ် ၂၇၈ ဒသမ ၄ သန်းဖြင့် Golden Icon ဆောက်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီကလည်းကောင်း တာဝန်ယူ ဆောက်လုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

၁၆ ခုတင်ဆွဲ တိုင်းရင်းဆေးရုံနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ဒုတိယပတ်တွင် စတင်ဆောက်လုပ်လျက်ရှိပြီး ဆောက်လုပ်ပြီးစီးပါက မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၂၇ အုပ်စုကို တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပေးစွမ်းနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ရီရယ်**

တီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးစီမံချက်ဆွေးနွေး

မလိုင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးများအသင်းက ကြီးမှူး၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် တီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းစီမံချက် အသိပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်က မလိုင်မြို့၊ ဇမ္ဗူရစ်ရွှေစင်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်သိန်းလှိုင်၊ မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ချမ်းမြေ့ကျော်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးများအသင်း တိုင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင်၊ စီမံချက်အရာရှိ ဦးအောင်ဇော်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ဦးစွာ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာချမ်းမြေ့ကျော်က တီဘီရောဂါဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေများ၊ မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးများအသင်း ကိုယ်စားတိုင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင်က ကျန်းမာရေးများအသင်း ဖွဲ့စည်းနိုင်မှုအခြေအနေ၊ အသင်း၏လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုတို့အခြေအနေ၊ စီမံချက်အရာရှိ ဦးအောင်ဇော်ဝင်းက စီမံချက်လုပ်ငန်းများအကြောင်းကို ပြောကြားခဲ့ကြသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးများအသင်းအနေဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် မလိုင်မြို့နယ်အတွင်း၌ တီဘီဘိသယလူနာ ၁၈၇ ဦး၊ ညွှန်းပို့လူနာ ၃၈ ဦး၊ ပိုးတွေ့လူနာ ၂၈ ဦးကို ညွှန်းပို့နိုင်ခဲ့ပြီး တီဘီလူနာများကိုအာဟာရ အဖြစ် အစားအသောက်များနှင့် သန့်ရှင်းရေးသုံးပစ္စည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

အောင်ဌေး(မလိုင်)

ကယားပြည်နယ်ဒီမောဆိုမြို့တွင်ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ(ဒုတိယအရစ်)ပေးအပ်

ဒီမောဆို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ သိန်းတစ်ထောင်မှ (ဒုတိယအရစ်) ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းအား ပေးအပ်ခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲအချိန်တွင် ကယားပြည်နယ်၊ ဒီမောဆိုမြို့၊ မြို့နယ်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်

ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေးအဖွဲ့၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်လှိုင်နှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်အောင်တို့က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအမှုဆောင်အရာရှိ ဦးကျော်စိုးနှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်

အကူပြုကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးမြင့်သိန်းတို့က ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းနောက် တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ(ဒုတိယအရစ်)အား ကျေးရွာအုပ်စု ၂၇ အုပ်စုအတွင်းရှိ အုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများထံသို့ အသီးသီး ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ရေလုပ်ငန်း၊ ခြောက်ခု လမ်းလုပ်ငန်း ၁၉ ခုနှင့် အခြားလုပ်ငန်း ၁၁ ခု စုစုပေါင်း လုပ်ငန်း ၃၀ ခု ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ (ပထမအရစ်) ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်တွင် ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကျန်ရှိသောရန်ပုံငွေ (တတိယအရစ်) ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းအား မကြာမီ ဆက်လက် ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ **မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)**

ပေါ်ဆန်းစွန်းအသစ် စွမ်းစွမ်းလေးစားကြရအောင်။

- * ဖျာပုံသစ် (24) ခြည် - 36000 Ks
- * ဝတ်စုံမြောင်းမြိုင် - 38000 Ks
- * စွယ်တိုက် - 42000 Ks

အစုရောင်းပို့ ပွဲစတင်အုပ်စုဆန်ဆိုင်

Ph : 01-512443, 09-73017656, 09-73076733, 09-32380867

ဆုမြန် 0931815390, 0931815395

ရွှေစက်တော်၊ ဝတ်စုံ၊ ဝတ်စုံ - ၇၅၀၀၀ / ငွေကျပ်ကျော်သိတိရတီ၊ ပုံသိတိရတီ

ရွှေစက်တော်၊ ပြည်ဘုရား - ၄၀၀၀၀ ကျိုက်ထီးရိုး(ငြိမ်း) - ၃၅၀၀၀

အလောင်းတော်ကယပ်(သီးဆန်) - ၅၀၀၀၀ ချောင်းဆုံ(ငြိမ်း) - ၄၀၀၀၀

တောင်ကြီးအင်းလေးပင်းတယ် - ၆၅၀၀၀

တားမျိုးစုံ စီလုံးငှားသည်။ ငွေကျော်(ငြိမ်း) - ၅၀၀၀၀

6+1 FREE

ရွှေမြတ်သောင်းတင်

အသက်(၈၁)နှစ်ရောက် အထိမ်းအမှတ်

လာဘ်ပေါ် ကကြတဲ့အခါ

မန္တလေးတွန်းဦးစာပေ

နှင့် အခြားဝတ္ထုတိုများ

KMD Computer Centre

Summer Kids Courses

ကလေးများအတွက် ငွေရသီ ကျွန်ုပ်တို့ သင်တန်းများ

- Elementary Course
- Intermediate Course
- Advance Course

အထူးအစီအစဉ်အနေဖြင့် သတ်ဆိုင်ရာ Kids Course နှင့် အထူးအစီအစဉ်အဖြစ် သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ငွေရသီကျောင်းပိတ်ရက်မှာရက်ပြီးပင်တိုင်းအစီအစဉ်ရင်သွေးရတနာလေးများအတွက် IT နည်းပညာနှင့် ကျွန်ုပ်တို့အခြေခံသင်တန်း KMD မှတက်ကြပါ။

နီးဝင်ရာဝင်တာများတွင်ရုံစမ်းအပ်နှံနိုင်ပါသည်။

ပန်းဆိုးတန်းစင်တာ	- ၃၈၀၀၀၅ / ၃၉၁၂၈၆
မြေခိုကုန်းစင်တာ	- ၅၃၄၀၀ / ၅၀၂၂၃၃
ရဟန်းတန်း(၁) (၂) စင်တာ	- ၅၂၄၄၀၀ / ၅၀၂၂၃၁
တာပျံ(၁) (၂) စင်တာ	- ၅၄၄၂၈ / ၅၄၆၆၀၀
သီရိကြီးငွေစင်တာ	- ၃၁၄၂၆၈ / ၃၁၄၆၄၁
ကျားအေးစင်တာ	- ၆၆၀၀၈၇
လမ်းပေတော်(China Town)	- ၂၂၀၅၅၅

PUN HLAING HOSPITAL

မြန်မာနိုင်ငံနှင့်စင်တာပုဂံနိုင်ငံမှဆရာဝန်ကြီးများပူးပေါင်းတူသမှု

မတ်လ(၆)ရက်မှ(၈)ရက်နေ့အထိ

- သောက်ဆေးဖြင့် မပျောက်ကင်းသော နာတာရှည် ထိပ်ကပ်နာများ
- အနံ့အာရုံရှိပွားနေသောဝေဒနာရှင်များ
- အိပ်ပျော်နေစဉ်အတွင်းဟောက်တတ်ခြင်းနှင့်အသက်ရှူနှုန်းမမှန်ခြင်း
- နာခေါင်းအတွင်းရှိ ကင်ဆာအကျိတ်များကို ဖြတ်ထုတ်ခြင်း
- နာခေါင်းသွေးယိုမှုကို ထိန်းချုပ်ခြင်း
- နာခေါင်းနှင့်ပတ်သက်သော အခြားရောဂါများ

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန်(၀၁) ၆၈၄၃၂၃၊ ၆၈၄၃၂၅၊ ၆၈၄၃၃၆၊ (၀၉) ၄၂၁၀၄၂၆၇၉၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀၈၁၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂၀၇၇၈၁ Email : marketing-phih@spa-mmm.com

နည်းပညာ

ဒစ်ဂျစ်တယ်အမှောင်ညများရောက်ရှိလာနိုင်သည်ဟု အင်တာနက်ဖခင်ကြီးဖင့်ဆာစ်သတိပေးပြောကြား



အင်တာနက်ဖခင်ကြီးဟု တင်စားခေါ်ဆိုခံခဲ့ရသော ဖင့်ဆာစ်က ၎င်းအနေဖြင့် ကွန်ပျူတာများအတွင်း သိမ်းဆည်းထားသောပုံများ၊ စာရွက်စာတမ်းများ ပျောက်ဆုံးသွားမည်ကို စိုးရိမ်ကြောင်းရှင်းပြခဲ့သည်။

ဖြစ်ကာ သူ၏ခန့်မှန်းချက်အဆိုအရ ယခုဒစ်ဂျစ်တယ်လောက၏ ပြဿနာ သစ်တစ်ရပ်မှာ သမိုင်းတစ်ခုလုံးကို ကပြောင်းကပြန်ဖြစ်အောင် ခြိမ်းခြောက်နိုင်စွမ်းရှိနေပြီဟု ဆိုခဲ့သည်။

ဆာစ်အနေဖြင့် ဆော့ဖ်ဝဲလ်များ အားလုံးကို ဆာဗာများတွင် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပုံစံဖြင့် သီးသန့်ထိန်းသိမ်းကာ ပြခန်းပုံစံမျိုး ဖန်တီးထားခြင်းက အနာဂတ်အတွက် အာမခံချက်ပေးနိုင်သော ပုံစံတစ်ရပ်ဖြစ်လာလိမ့်မည်ဟု မှတ်ချက်ပြုခဲ့သည်။

ယင်းသို့သော ဒစ်ဂျစ်တယ်ပုံစံများ (Digital Snapshot) များက အနာဂတ်ကာလတွင် ပျောက်ဆုံးသွားသော အရာများကို ပြန်လည်ဖန်တီးနိုင်မည့် တစ်ခုတည်းသော အရာဖြစ်လာလိမ့်မည်ဟုလည်း ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့ သည်။

မသန်စွမ်းသူများလည်း အသုံးပြုနိုင်မည့် ကမ္ဘာ့ပထမဦးဆုံး စမတ်ဖုန်းစမ်းသပ်ထုတ်လုပ်



လက်ချောင်းများဖြင့် ထိတွေ့အသုံးပြုစရာမလိုဘဲ ဦးခေါင်း၏ ရွေ့လျားမှုဖြင့် ထိန်းချုပ်အသုံးပြုနိုင်မည့် စမတ်ဖုန်းအမျိုးအစားသစ်ကို အစွဲကုမ္ပဏီတစ်ခုက စမ်းသပ်ထုတ်လုပ်ခဲ့ပြီဖြစ်ရာ ကိုယ်အင်္ဂါချို့တဲ့သူများနှင့်မသန်စွမ်းသူများလည်း စမတ်ဖုန်းများကို အသုံးပြုနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း Times of India တွင် ဖော်ပြထားသည်။

ထိုထွက်ကုမ္ပဏီအမည်ကို အစွဲပြု၍ ယင်းစမတ်ဖုန်းကို Sesame ဟု အမည်ပေးထားပြီး Android စမတ်ဖုန်းအမျိုးအစားဖြစ်ကာ ဦးခေါင်းလှုပ်ရှားမှုကို ခြေရာခံထားသော နည်းပညာရပ်ဖြစ်ကြောင်း Jewish Telegraph Agency (JTA) က ပြောသည်။

ဘက်စုံသုံး Tago Arc

ber 8 ၏ Tago Arc က ဖက်ရှင်ကျကျ ဝတ်ဆင်ချင်သူများအတွက် တက်တူးရောင်ခြယ် လက်ကောက်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ကလေးများအတွက် အထူးထိခံစားစရာအဖြစ်လည်း ကောင်း အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကာ အထူးထိန်းထိတွေ့ဖန်သားပြင်စနစ်ဖြင့်လုပ်ငန်းလည်ပတ်နေ သော အသေးစားကိရိယာ (Gadget) တစ်ခုဖြစ်သည်။

၍ ခေတ်မီဒီမားဆေးဆိုးထားသော တက်တူးကဲ့သို့ အရောင်အသွေးအားဖြင့်လှပမည်ဖြစ်ကာ ပိုင်ရှင်မဟုတ်သော အခြားသူများအနေဖြင့် အသုံးပြု၍မရနိုင်အောင်လည်း နည်းပညာတစ်မျိုးဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက် ပေးထားသည်။

Advertisement for Ayarwaddy Legend Travels & Tours. Includes text: 'အိန္ဒိယနိုင်ငံရှိ ဘုရားပွင့်ရာ သံဝေဓနီယလောကဌာန၊ အဝိဇယာတလောဌာန၊ နယူးဒေလီ၊ တစ်ချို့မဟာအိန္ဒိယသစ်တစ်သို့... (March 14) ရက်ထွက်မည် (၁၄)ညအိပ်(၁၅)ရက်ခရီးစဉ်အတွက် Passport ရှိပြီးသူများအား အထူး(10%) Discount လျှော့ပေးမည် (စသိန်း)။'

Advertisement for 'ရောင်းမည်' (For Sale). Text: '၁၂'x၅၀ (၂)ခန်းခွဲတိုက်ခန်း၊ (၃၇)လမ်း (အလယ်ဘလောက်)၊ မြေညီထပ်။ ဖုန်း-၀၉-၃၀၄၉၇၇၂၀၁-၂၉၄၃၉၂ ၀၁-၂၉၄၃၆၄'

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ' (Notice of land acquisition). Text: 'အင်းစိန်မြို့နယ် မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၃၉၈၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၈၈...'

Advertisement for a wedding. Text: 'မိမိနှင့် အသွယ်အသွယ်... အမှတ် ၈၄၆၊ မတ်လ ၂ ရက် တနင်္လာနေ့ ထွက်ပြီ'

Advertisement for 'ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်းထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ' (Petition for non-issuance of a decree). Text: '(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၀၊ နည်းဥပဒေ-၂၂) မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၁ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၂ နှင့်ဆက်နွယ်သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမတရားမှုအမှတ်-၁၄...'

Advertisement for CONNECT institute. Text: 'Classes starting March 14th. IELTS Foundation & Preparation, TOEFL Foundation & Preparation, SAT Foundation & Preparation, 4 Skills English, Business English. Call 09255959933 or 09255959944. info@connect.com.mm | 3(A), Pansodan Business Tower'

Advertisement for 'မီးသတိပြု' (Fire Safety). Text: 'ပြင်ဆင်ဖတ်ရပါရန် ကြေးမုံသတင်းစာ၊ ၁၇-၁-၂၀၁၅...'

ပြည်တွင်းရေးရာ

မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးသရုပ်ပြ

နတ်မောက် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး လက်တွေ့လေ့ကျင့်သရုပ်ပြပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက် ညနေ ၅ နာရီက နတ်မောက်မြို့ မြို့မဈေးအတွင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ဒုတိယအကြိမ် အာဆီယံ-မြန်မာ ခရီးစဉ်အတွက်လျှောက်ထားနိုင်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ဒုတိယအကြိမ် အာဆီယံ-မြန်မာခရီးစဉ်ကို ဧပြီ ၁၃ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ လှည့်လည်ကြမည်ဖြစ်ရာ စိတ်ဝင်စားသူများ စာရင်းပေးလျှောက်ထားနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးသုဉ်းတော့မည့် ကြယ်လိပ်များ သဘာဝတောတွင်း ပြန်လည်ရှင်သန်ရန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများလိုအပ်

မင်းဘူး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ရွှေစက်တော်သာသနာ့နယ်မြေ ရွှေစက်တော် ဘေးမဲ့တောအတွင်း ကျက်စားနေထိုင်ကြသော မြန်မာ့ကြယ်လိပ်များမှာ Critically Endanger မျိုးသုဉ်းရန် အလွန်နီးအဆင့်သို့ သတ်မှတ်ခံထားရပြီး ပြင်ပခြံလှောင် စမ်းသပ်မွေးမြူခြင်း အောင်မြင်မှုများအရ လိပ်ခြံငယ်များ တဖြည်းဖြည်းတိုးချဲ့ပေးနိုင်ရန်အတွက် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့များ၏ နည်းပညာအကူအညီများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း ရွှေစက်တော်ဘေးမဲ့တောဥယျာဉ်မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။



လာတဲ့အခါမှာလည်း စမ်းသပ်မှုအဆင့်ဆင့်အောင်မြင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ရှားပါးမျိုးစိတ်တစ်ခုအဖြစ် စမ်းသပ်အောင်မြင်နေတဲ့ လိပ်ခြံငယ်တွေ တိုးချဲ့ပေးနိုင်ဖို့ဆိုတာကတော့ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးရဲ့ နည်းပညာအကူအညီနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ လိုအပ်နေဦးမယ်လို့ထင်ပါတယ်” ဟု အဆိုပါ တာဝန်ရှိသူကပြောသည်။

မြန်မာအမည် ကြယ်လိပ်(ခ)ပင့်ကူလိပ်၊ အင်္ဂလိပ်အမည် Burmese Star Tortoise သို့မဟုတ် Geochelone platinota ကို ထိန်းသိမ်းကာကွယ်မှုအဆင့် IUCN-Critically Endanger မျိုးသုဉ်းရန်အလွန်နီးဟု သတ်မှတ်ထားချက်အရ ရွှေစက်တော်ဘေးမဲ့တောဥယျာဉ်နဲ့ တာဝန်ရှိထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့အစည်းတို့က တာဝန်ရှိထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ကြယ်လိပ်အကောင်ရေ ၂၉၇ ကောင် ထိန်းသိမ်းမွေးမြူထားကြောင်း သိရသည်။

ကြယ်လိပ်ကလေးများကိုရွှေစက်တော်ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများလေ့လာနိုင်ရန် ရွှေစက်တော် ပွဲတော်ဝင်းအတွင်း လူထုပညာပေးပြခန်းရုံ ခြံလှောင်အိမ်ထဲ၌ သဘာဝကျောက်တုံး ကျောက်ဆောင်ငယ်လေးများ ပြုလုပ်ကာ မွေးမြူပြသထားသည်။ ကြယ်လိပ်ကလေးများအား ကန်စွန်းရွက်၊ ဘူးသီး၊ ဂေါ်ဖီ၊ ဖရဲသီးများကျွေးမွေးနိုင်ကြောင်းလည်းသိရသည်။

Advertisement for Chit Law Firm featuring a crown logo and text in Burmese. It highlights services like legal representation and contract review.

Advertisement for Chit Law Firm detailing their services in Burmese, including legal advice and court representation.

Advertisement for Chit Law Firm listing contact information, office address, and services in Burmese.

Advertisement for Chit Law Firm with large stylized text and contact details in Burmese.

မတ်စရာ

မန္တလေးမြို့နှင့် မောတိုင်းဌာနီ ရှမ်းပြည်နယ်သားတို့ရဲ့ ရွှေစာရံဘုရားပွဲ

ခဲ တိမ်တမန်

နေ့ဦးရာသီ တပေါင်းလဆန်းသည်နှင့် မန္တလေးမြို့တွင် သင်္ကြန်တေးသံနှင့်အတူ ကြားနေရသောသံချင်းမှာ ထန်းရွက်ပုတီး သီချင်းပင်ဖြစ်သည်။ 'ဟေဝန်စုံမြိုင် တောဂနိုင် စမ်းကျယ် မမောနိုင်လှမ်းမယ်... မောင် ရယ်လိုက်ခဲ့ပါလားလို့ညိုညိုစန်းက ခေါ်ပါ တယ်... မန္တလေးရွှေမြို့ရဲ့ အရှေ့ဆီမျှော် မှန်းရွယ် နွားကြန်စုံခြေကုန်မောင်းလို့ မြေတုန် စောင်းတော့ လှည်းဘီးကလေးကချာလည် မှအစ အသက်မကြီးသေးပါ မောင်ရယ် ထန်းရွက်ပုတီးလေးဆွဲပို့ ရွှေစာရံကို အရောက် သွားလို့ဝယ်' တေးစာသားသည် မန္တလေးမြို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် နေ့ဦးတေးအဖြစ် နှစ်စဉ်

ကြားနေရပေသည်။ ရွှေစာရံဘုရားပွဲသည် ရှမ်းပြည်နယ်ကပင်လာရောက်နွဲ့ သော နာမည်ကျော်ဘုရားပွဲပင်ဖြစ်သည်။ အရှေ့ရွှေစာရံ အနောက်ပုဂံရွှေစည်းခုံဘုရား၊ တောင်မိတ္ထီလာ ရွှေရင်မျှော်ဘုရား မြောက် အညာသီဟတောဘုရားတို့သည် တန်ခိုးကြီး သည်ဟုပင်ဆိုထားသည်။ ရွှေစာရံဘုရားပွဲ ကိုတပေါင်းလပြည့်နေ့မှ တပေါင်းလပြည့် ကျော် ၉ ရက်အထိ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြီး ရက်ရှည်ပွဲဟုဆိုနိုင်သည်။ ဘုရားပွဲတွင် လက်ဆောင်အဖြစ် ထန်းရွက် ပုတီး၊ ငါးရုပ်ကလေးများ ရှမ်းပြည်နယ်ထွက် ဘူးခါးသီးရေဘူးများနှင့် ရှမ်းရိုးရာမုန့်များကို ရွှေစာရံဘုရားပွဲတွင်သာ ရောင်းချလေ့ရှိ



သည်။ ဘုရားပွဲသွား သူတိုင်း ထန်းရွက် ပုတီးဆွဲကာ ငါးရုပ် ကလေးများကို ဝယ် လာလေ့ရှိသည်။ ထန်းရွက် ပုတီး နှင့် ငါးရုပ်အား ပြောင်ချပ်ရွာမှာ ထက် ကတည်းက ယင်းမှာ ရွှေစာရံဘုရားပွဲအတွက် သီးသန့် ပြုလုပ်ရောင်းချကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထန်းရွက်ပုတီးပြုလုပ်ရန်အတွက် ထန်း ရွက်ကို ပထမဦးစွာရေစိမ်းထားပြီးမှ ထန်း ရွက်ပုတီးပြုလုပ်ကြသည်။ ထန်းရွက်ပုတီးကို လက်ခစားရာရေများဖြင့် ပြုလုပ်ကြသည်။ ကျောက်ဆည်မြို့နယ် ဘိုးဘေးဘီဘင် လက် ပြုလုပ်ရောင်းချခဲ့သည်။ ရွှေစာရံဘုရားပွဲအတွက် သီးသန့် ပြုလုပ်ရောင်းချကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထန်းရွက်ပုတီးနှင့်အတူ ထန်းရွက်ပုတီးပေးပြီး ထိုးခိုင်း သလို ကိုယ့်ထန်းရွက်နှင့်ကိုယ်ထိုးကာ ခိုင်း သွင်းသည်လည်းရှိသည်။ ရွာရှိ ကလေး၊ လူကြီး အကုန် ထန်းရွက်ပုတီးထိုးတတ်ကြသည်။ ထန်းရွက်ပုတီး ဆေးဆိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို ခိုင်းမှ ပြုလုပ်သည်။ ပုတီးကို တပို့တွဲလမကုန်ခင် အပြီးပြုလုပ်ကြပြီး ရွှေစာရံဘုရားပွဲ မစမီ တစ်ပတ်ခန့် ကြိုတင်ဆိုင်ခင်းကြသည်။ ထန်း ရွက်ပုတီးနှင့်အတူ လူကြိုက်များသောပစ္စည်း မရှိပေ။

ခွာနာလျာနာရောဂါကာကွယ်ဆေး မြို့နယ်လုံးကျွတ်ထိုးနှံ

စဉ့်ကိုင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန နှင့် ကမ္ဘာ့တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (OIE)တို့ ပူးပေါင်းပြီး ကျွဲ၊ နွားများ အား ဖြစ်ပွားတတ်သော ခွာနာလျာနာ ရောဂါများ ကာကွယ်သည့်အနေဖြင့် စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျွဲ၊ နွားများ ကာကွယ်ဆေး မြို့နယ်လုံးကျွတ် ထိုး ပေးခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်မှ စတင်ကာ မတ် ၄ ရက်အထိ

ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့ နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန မှ သိရသည်။ ကျွဲ၊ နွားများတွင် ခွာနာလျာနာ ဖြစ် ပွားလျှင် ခိုင်းနွားဖြစ်ပါက လုပ်အား ဆုံးရှုံးခြင်း၊ နို့စားနွားဖြစ်ပွားပါက နို့ ထွက်နှုန်းများ ကျဆင်းခြင်းနှင့် နွား ငယ်လေးများတွင် ဖြစ်ပွားပါက အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်ပြီး ကျေးလက် ပြည်သူလူထု၏ စီးပွားရေးထိခိုက်

နစ်နာသောကြောင့် ကျွဲ၊ နွား ပိုင်ရှင် များအနေဖြင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ ပေးသည့်ကာလအတွင်း မိမိတို့၏ ကျွဲ၊ နွားများအား ထိုးနှံပေးသွားကြ ရန်နှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက် ပေး သွားကြရန်လိုကြောင်း မြို့နယ် မွေး မြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီး များက ပြောသည်။ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန နှင့် ကမ္ဘာ့တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးအဖွဲ့

(OIE)တို့ ပူးပေါင်း၍ ကျွဲ၊ နွားများ ခွာနာလျာနာရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်းကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အတွင်းရှိ မြို့နယ်များနှင့် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၁၈ မြို့နယ်တို့တွင် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပြီး စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်တွင် ကျွဲ၊ နွား အကောင်ရေ ၁၃၀၀၀၀ ကျော်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ ထွန်းထွန်းနိုင်(ကျောက်ဆည်)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများဆောင်ရွက်

တီးတိန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ချင်းပြည်နယ် တီးတိန်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်အမျိုးသားမှတ်ပုံတင် ရေးဦးစီးဌာနမှ မိုးပွင့်အထူးစီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်က မြို့ပေါ်ရှိ လွယ်ဘွားလမ်းရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းနေ့က မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးထန်ခန့်ပေါင်(ဦးစီးအရာရှိ)နှင့် ရုံးဝန်ထမ်း များသည် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒေသခံ ၅၅ ဦးအတွက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာ ရင်း (၆၆/၆) မိတ္တူများ အခမဲ့ထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကုန်ကျစရိတ် များကို အလှူရှင် ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဇိုဇိုမင်းကုန်ပေါင် သွားရောက်ကြည့်ရှုကာ လိုအပ်သည်များညှိနှိုင်းပေးခဲ့သည်။ ဇိုမောဆာ

ကမ္ဘာ့ရတနာဘဏ်လီမိတက်
ဝန်ထမ်းနေရာခေါ်ယူခြင်း

ကမ္ဘာ့ရတနာဘဏ်လီမိတက်တွင် အောက်ဖော်ပြပါရာထူးနေရာ ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် သူက်လက်ထက်မြက်ပြီး အရည်အချင်းပြည့်ဝသောသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၁။ လက်ထောက်မန်နေဂျာ (Human Resources) ကျား/မ(၃)ဦး

- တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ပြီး Management (သို့) Human Resources Management Certificate များရရှိထားသူများကို ဦးစားပေးမည်။
- HR လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၅)နှစ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
- Microsoft Office ကိုကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုနိုင်ရမည်။
- ဆက်ဆံရေး (Communication) ကောင်းမွန်သူဖြစ်ပြီး လူအများနှင့် ပြေလည်အောင်ပြောဆို၊ စီမံခန့်ခွဲနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ အကြီးတန်းစာရေး (Human Resources) ကျား/မ(၂)ဦး

- တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။
- (Human Resources)ကိုစိတ်ဝင်စားပြီးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၂)နှစ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
- Microsoft Office ကိုကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုနိုင်ရမည်။
- ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူဖြစ်ရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် အလုပ်လျှောက်လွှာ၊ ကိုယ်ရေးအကျဉ်း၊ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထားမိတ္တူ၊ (၆)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသောရောင်စုံ လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း ရစခန်းထောက်ခံစာ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်းမိတ္တူ၊ စသည့် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများနှင့် မိမိမျှော်မှန်းလစာကိုဖော်ပြပြီး အောက်ပါလိပ်စာသို့ ၉-၃-၂၀၁၅ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ လာရောက်လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။ (လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ သင့်လျော်သည့်လျှောက်လွှာတွေ့ရှိပါက လျှောက်လွှာပိတ်ရက်မတိုင်မီ၊ လူတွေ့စစ်ဆေးရန်ခေါ်ယူပါမည်။)

လျှောက်လွှာတင်ရန်လိပ်စာ
ကမ္ဘာ့ရတနာဘဏ်လီမိတက်(ရုံးချုပ်)
အမှတ်(၆၅၃/၆၅၉)၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ရွှေဘုံသာလမ်းထောင့်
ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း ၀၁-၂၄၃၂၄၀၊ ၃၈၉၄၈၉၊ ၃၈၉၄၉၀၊ ၃၇၃၆၈၈။

အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်ခြင်း

အမှတ်-၇၄၊ သခင်မြလမ်း၊ ဆေးစက်ရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်နေ မောင်စိုးထွန်းဦး(ခ)မောင်ဇော်လင်းအောင် [၁၂/၁၀/၂၀၁၅]သည် မိဘများ အရှက်ရစရာကိစ္စများဆောင်ရွက်ပြီး မိမိဆန္ဒဖြင့် နေအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် အမွေစား အမွေခံသားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် မောင်စိုးထွန်းဦး၏ ကိစ္စအဝဝအား တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်ဟု တ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)

အဖ-ဦးစံအောင်သာ
အမိ-ဒေါ်ခင်မာကြည်

ပေ (၅၀၀) ကျော် ရည်လျားရွှေသံပင်တံတားကြီး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား နှင့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အလောင်းတော်ကဿပဒေသ အညာမြေဘုရားပူး ထွက်ခွာမည်နေ့ရက်

အထူး ခရီးစဉ် တစ်ဦးလျှင် **စားရိတ်ငြိမ်း - ၅၅၀၀၀/-ကျပ်**

၁၉-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) ည (၇း၀၀) နာရီ။

ပုတ်ချက်။ ။ ရွှေသံပင်တံတားကြီးပေါ်တွင် သံယာအပါး (၃၀၀) ကျော်တို့အား သံယာဒါန ဆွမ်းဆန်စိမ်း လောင်းလှူကြပါမည်။ (ကြာသပတေးညထွက်၊ တနင်္လာနေ့ နံနက် (၄း၀၀) နာရီ ပြန်ရောက်)

ဆက်သွယ်ရန်ရုန်း-၀၉-၂၅၆၁၅၀၉၁၊ ၀၉-၂၅၄၁၆၆၅၇၉၊ ၀၉-၂၅၆၃၂၅၃၁၊ ၀၉-၂၅၀၀၇၆၆၆၀

၁၉၃၃ခုနှစ် တည်ထောင်သည်

တိုင်းရင်းစာပေဗဟိုပုံနှိပ်ရေးအမှတ် TMR-007525(0614)
မကြီးမြို့နယ်မြို့နယ်အမှတ်- တာဝန်ကျ(စာနယ်စပ်)၀၁/၀၂၃၃

အကြောပြေ မျက်စိကြည်ဆေး

ဖြန့်ချိရေး - အမှတ် (၁၀၂)၊ (၃၈)လမ်းအောက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁၃၇၆၈၀၈၊ ၅၄၉၀၄၂၊ ၅၉၀၀၃၄



ရွှေနန်းတော် စိန်ရွှေရတနာလုပ်ငန်းစု၏ ပထမဦးဆုံးမြေလှမ်းသစ်

68 RESIDENCE CONDOMINIUM



ကမ္ဘာအေးစေတီလမ်းနှင့် ဆရာခံလမ်းထောင့်၊ ဆိုးဘွားပိုင်မြေ တစ်ကေပေါ်ရှိ အထပ်ပေါင်း (၂၇)ထပ်၊ အခန်းပေါင်း (၃၇၅)ခန်းပါရှိမည့် ကမ္ဘာအဆင့်ကွန်ဒိုမီနီယံနှင့် SOMERSET SERVICED RESIDENCE ပါရှိသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ကမ္ဘာအဆင့်အိမ်ရာစီမံကိန်း

5 % Discount
+
Interior Decoration Package with fully furnished facilities
(5th February - 12th April, 2015) *Terms & Conditions



- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးသော Infinity Sky Swimming Pool & Garden @ 27th Storey
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးသော ရည်ရွယ်ချက်မျိုးစုံအသုံးပြုနိုင်သည့် Dual Key System Unit များ
- အပူခက်နှင့် အသံဆူညံမှုတို့ကို အပြည့်အဝကာကွယ်ပေးသည့် မှန်နှစ်ထပ်ပါ Low E-Glass System
- တစ်ခုခုရာတည်းတွင် နှုံးခန်းနှင့်လူနေအိမ်ခန်းတွဲလျက်ပါရှိမည့် Duplex System
- အဆင့်မြင့် Smart Home System နှင့် လုံခြုံရေး Finger Print Access System
- အဆင့်မြင့်မီးဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်ရေးစနစ်နှင့် အလုံအလျောက် မီးငြိမ်းသတ်စနစ်

More than
84%
Sold Out

PARTNERS



အရစ်ကျငွေချေခနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါသည်။

လျှင်ခက်ကိုရစ်ချက်တာစကေးအနည်းဆုံး(8)ခံနိုင်စေရန် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
CONDOMINIUM LAW အရ မြေပိုင်ဆိုင်မှုကိုလည်း အခန်းဝယ်ယူသူအားလုံး ရာသက်ပန် စုပေါင်းအမျိုးကျပိုင်ဆိုင်နိုင်မည့် အလွန်နိုင်မာသောရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု

ROOM TYPES	SQFT
1 BEDROOM	750 Sqft
2 BEDROOMS	1000 - 1100 Sqft
2 BEDROOMS + STUDY	1200 - 1300 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1380 - 1580 Sqft
DUPLEX (3 BEDROOMS + 1)	2100 Sqft
DUAL KEY (2 BEDROOMS + 1 BEDROOM)	2100 Sqft

SHOWROOM :
44/A, SAYAR SAN ROAD,BAHAN TOWNSHIP,YANGON, MYANMAR.
01-8604477, 09-4253 10993, 09-730 40513, 09-4500 21758, 09-540 7541, 09-2501 41060

ချစ်ပေပေဦးတင်အေး - ချစ်ပေပေဒေါ်တင်လှ

“ပန်းအိဖြူ” ထီးရောင်းဝယ်ရေးကုမ္ပဏီတို့အတွက်
(၃၅)နှစ်မြောက်ပတ္တမြားရတုမင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ



သာယာသောမိသားစုဘဝကို ဖန်တီးနိုင်ခြင်းနှင့်အတူ မိသားစုအတွက် ခိုင်မာသော ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် နေ့ညအချိန်ပြည့် အသင့်ရှိ တတ်ပြီး သားသမီးများ၏ ပညာရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးများ ဖြောင့်ဖြူသောအောင် ထိန်းကျောင်းပြုပြင်ပေးနိုင်သော အနန္တဂိုဏ်း ဝင်ကျေးဇူးရှင် မိခင်ဖခင်တို့အား လက်ဆယ် ဖြာထိပ်မှာမိုး၍ ၁. ၃. ၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော (၃၅)နှစ်မြောက် ပတ္တမြား ရတု မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် ချစ်သော သားသမီးတို့နှင့်အတူ ကျန်းမာ ပျော်ရွှင်စွာ ဖြင့် အသက်(၁၂၀)တိုင်အောင် နေထိုင်နိုင်ပါ စေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါ သည်။

- ချစ်သားကြီး - ဖြိုးသန့်တင် (Eco)
- ချစ်သားငယ် - မျိုးသန့်တင်(Myanmar)
- ချစ်သမီးငယ် - ပန်းအိဖြူ (ILBC)
- ချစ်သားထွေး - ကျော်ဆုသွေး (ALBA)

(၃၅)နှစ်မြောက်ပတ္တမြားရတု မင်္ဂလာဆုမွန်လွှာ

ညီငယ်၊ ညီမငယ်၊ တူ၊ တူမများနှင့် ဝန်ထမ်းများ အပေါ် ထီးရိပ်ပမာ အေးမြမှုနှင့် နံရံကြီးပမာ လုံခြုံမှုကို ပေးသည့်အပြင် ပဲ့ကိုင်ရှင်ပမာ လမ်းပြပေးခဲ့သော ကျေးဇူးကြီးလှသည့် ဦးတင်အေး-ဒေါ်တင်လှ (ပန်းအိဖြူ ထီးရောင်းဝယ်ရေးကုမ္ပဏီ ယုဇနပလာဇာ)တို့၏ ၁. ၃. ၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော (၃၅)နှစ်မြောက် ပတ္တမြားရတုမှသည် နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် သာယာချမ်းမြေ့စွာလျှောက်လှမ်း နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။
ဦးမျိုးမြင့်ကျော်-ဒေါ်အေးအေးမူ (ကျော်ဘက်ထရီရောင်းဝယ်ရေးဗဟန်း)၊ ဦးတင်လှ-ဒေါ်အေးအေးရီ(ပန်းငါးပွင့်ထီးမျိုးစုံ လက်လီ လက်ကား မင်္ဂလာဈေး)၊ ပန်းအိဖြူ ဝန်ထမ်းများ(ယုဇနပလာဇာ)

(၃၅)နှစ်မြောက်ပတ္တမြားရတုမင်္ဂလာဆုမွန်လွှာ

၁. ၃. ၂၀၁၅ ရက်မြတ်တွင် ကျရောက်တဲ့ ချစ်ခင် လေးစားရပါသော ဦးဦး ဦးတင်အေး-ဒေါ်လေး ဒေါ်တင်လှ တို့၏(၃၅)နှစ်မြောက် ပတ္တမြားရတုမင်္ဂလာ ရက်မြတ်မှ သည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် သား သမီး၊ တူ၊ တူမများနှင့်အတူ စိတ်ချမ်းသာ ကိုယ်ကျန်းမာစွာဖြင့် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ဘာသာရေး၊ သာသနာရေး တို့ကိုဆက်ထမ်းပိုး သယ်ပိုး လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေ ကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။
တူ-တူမ -ကိုအောင်သူလွင်-မထားထားလွင်
Myanmar Batch Technologies Co.,Ltd
မြေး - မောင်သူရိန်အောင်
တူ - ကိုနိုင်သိန်းအေး

CAPITAL hypermarket

7th ANNIVERSARY

1st March- 5th April, 2015

ငွေကျပ် ၂၀,၀၀၀ စိုးနှင့်အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်း ကံထူးနိုင်မည့် အခွင့်အရေး

Anniversary Birthday Show
5th April, 2015
6.00 PM

The Ugly Music Band နှင့်အတူ ချစ်ကောင်း ထူးဆန်းစွာ ပြိုင်ပွဲဝင်က ဝတ်စုံပိုင် ဆုတံဆိပ်၊ အိမ်ကန်ဆု၊ အဆိုတော်များ၏ ဖြေဆိုခြင်းတို့ဖြင့်
Capital Idol Final Singing Contest
Miss Capital Final list Choice
ကံထူးရှင်ရွေးချယ်ပွဲ

GRAND PRIZE

2nd Prize
Diamond Ring

3rd Prize
100,000 Myanmar Kyats

Consolation Prize
iPhone 4 (Black) 16GB

CAPITAL ၏ ဆိုင်ခွဲများ အားလုံးတွင် ဝယ်ယူကံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကြေးမုံ

(၄)နှစ်ပြည့်လွှမ်းဆွတ်သတိရအမျှဝေခြင်း
ဦးစိုင်းဆန်းဝင်း(ခ)အိုက်ခမ်းဆွ
အသက်(၆၄)နှစ်
(မူဆယ်မြို့)

အနန္တကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ကွယ်လွန်သွားသည်မှာ ၂၈-၂-၂၀၁၅ ရက်တွင်(၄)နှစ်ပြည့်ပြီဖြစ်သော်လည်း အဖေ၏ဆုံးမစကားများကို အမြဲအောက်မေ့
နှလုံးသွင်းလျက်ပါ။ အဖေကျေးဇူးကြောင့် “အေး” တို့မိသားစု အခုချိန်ထိ အပူပင်ကင်းစွာနဲ့ အဖေအရိပ်ကို ခိုလှုံနေရဆဲပါ။ အဖေကျေးဇူးတရားများအား
အမြဲသတိရအောက်မေ့လျက်ပါအဖေ---အဖေအားရည်စူး၍ ၂၈-၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် မူဆယ်မြို့၊ နန္ဒဝန်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် (ရွှေသမင်ကျောင်း
တိုက်)၌ သံဃာတော်အပါး (၁၆၀)တို့ကို အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အောင်မြေဘုံသာ (၉)မိုင်ရှမ်းကျောင်း၌
သံဃာတော်အပါး(၁၂၀)တို့ကို အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် နေ့စဉ်ပြုသမှုကောင်းမှုကုသိုလ်အစုစုတို့ကို အဖေကောင်းရာဘုံဘဝမှ
သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

- ဇနီး - ဒေါ်နန်းခင်အေး
- သားကြီး - စိုင်းဆိုင်တိုင်း(Htee Kham Co., Ltd)
- သားလတ် - စိုင်းဆိုင်လှိုင်
- သမီးကြီး - နန်းမိုးတင်-စိုင်းဆိုင်လှိုင်
- သမီးငယ် - နန်းစံတင်-ကိုဖြိုးမင်းထက်
- သားငယ် - စိုင်းဆိုင်ဝမ်း-နန်းနွမ်းမိုင်
- မြေး - (၉)ယောက်

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

၁၈-၂-၂၀၁၅(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့အောင်ရတနာ
ဆေးရုံတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသော ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဒေါ်မြမြ (ဖောင်ကြီး)
နာမကျန်းစဉ်တစ်လျှောက် ကရုဏာထားကုသပေးပါသော ပါမောက္ခဒေါ်ရတနာကျော်
နှင့်တာဝန်ကျဆရာဝန်၊ ဆရာမများနှင့်ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ မိခင်ကြီး၏
နာရေးကိစ္စအဝဝတွင် အစစအရာရာကူညီပေးပါသော ပေဋိမ္မာမိတ်သင်္ဂဟများ၊
လာရောက်နှစ်သိမ့်ပေးပြီး နာရေးကိစ္စအစဉ်တွင်ပါဝင်ပေးသူ အရောက်စီ
တိုင်းကိုလည်းကောင်း၊ တရားပြပေးပါသော ရန်ကုန်သစ်ရတနာဂုဏ်ရည်ကျောင်း
တိုက် ဆရာတော်ဦးဇဂရ လှည်းကူးမြို့ခရောင်ကျေးရွာကျောင်းတိုက် ဆရာတော်
ဦးဩဘာသနှင့်ဦးကိန္ဒအားလည်းကောင်း၊ သီလရှင်ဆရာလေးအားလည်းကောင်း၊
မိခင်ကြီး၏အနိုးပြုအား ဇာတိမြေတွင်ဂူသွင်းရာ၌ ကူညီပေးပါသောဆွမ်းများ
အားလည်းကောင်း၊ အထူးသဖြင့် မိခင်ကြီး၏နာရေးအစမှ အဆုံးတိုင်မေတ္တာ
စေတနာအပြည့်အဖြင့် ကူညီပေးပါသော မနှင်းရည်အောင်(ခ)ထူးထူးစံ၊ မဝတ်
ရည်ဝင်းနှင့်တကွ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူး ဥပကာရတင်
ရှိပါကြောင်း။

ကျွန်ရစ်သူမိသားစု



အောင်သစ္စာဦးအာမခံကုမ္ပဏီလီမိတက်

Aung Thitsa Oo Insurance Company Limited

“ဆုံးရှုံးမှုအန္တရာယ်ဘေး မျှဝေခံစားပေးမှာ အောင်သစ္စာဦးအာမခံကုမ္ပဏီပါ”
ကျယ်ပြန့်သော အကာအကွယ်၊ သင့်တင့်မျှတသောပရီမီယံ၊ မှန်ကန်မြန်ဆန်သော
ဝန်ဆောင်မှုတို့ဖြင့် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးနေပါပြီ။

အောင်သစ္စာဦးအာမခံကုမ္ပဏီလီမိတက် (ရှုံးချုပ်)ကို ၂၀၀၅ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ (၂၃)ရက်နေ့မှစ၍
အခန်းအမှတ် (၀၁-၀၄) Union Financial Centre (UFC)၊ မဟာမိတ်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊
မိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ပြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။

လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် အာမခံအမျိုးအစားများ-

- ၁။ မီးနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အမျိုးမျိုးအာမခံ
- ၂။ အလုံးစုံမော်တော်ယာဉ်အာမခံ
- ၃။ ပြည်သူ့ပြည်သားအသက်အာမခံ
- ၄။ စုပေါင်းအသက်အာမခံ
- ၅။ အားကစားသမားများ ကိုယ်အင်္ဂါထိခိုက်မှုအာမခံ
- ၆။ မြေအန္တရာယ်အာမခံ
- ၇။ ငွေပိုငွေသယ်အာမခံ
- ၈။ ငွေသားလုံခြုံမှုအာမခံ
- ၉။ သမာဓိအာမခံ
- ၁၀။ အထူးခရီးသွားအာမခံ

အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့်လည်း အာမခံလုပ်ငန်းများကို လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေပါပြီ။

ဇုန်း - ၀၁ ၈၆၀၀၉၄၂ | ၀၁ ၈၆၀၀၉၄၅
FAX/ဇုန်း - ၀၁ ၈၆၀၀၉၄၃ | ၀၁ ၈၆၀၀၉၄၄
Email: aungthitsaooins@gmail.com

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည့်...

FIRE.Safe မီးသတ်ဆေးဘူး

နှင့် အခြားအမျိုးမျိုးရှိ ဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

SOLE AGENT
FIRE.SAFE Co., Ltd
09 440 44444
09 458 22222

ISO 9001

ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်း(၉/ညညန(နိုင်)၁၀၃၀၉၂)နှင့်
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးမြိုင်ထွန်း(၅/ရတနာ(နိုင်)၁၄၈၉၆၂)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
အောက်ပါအတိုင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဦးမြိုင်ထွန်းနှင့်
ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်း(၉/ညညန(နိုင်)၁၀၃၀၉၂)ရက်မှစ၍ မိတ်ဆွေအား
ကြိုတင်စေရန်ပေးဆောင်သော အများသိစေရန် ဦးမြိုင်ထွန်းမှဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း
(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်းသို့ စရံငွေ (၇၈)သိန်းကျပ် ပေးခဲ့ပါသည်။ (၃-၂-၂၀၁၅)ရက်စွဲ
စာချုပ်တွင် ဦးမြိုင်ထွန်းမှ ကျွန်ုပ်ငွေ သိန်း(၃၀)ကျပ်အား (၁၃-၂-၂၀၁၅)ရက်နေ့
ပေးရန်ဖြစ်၍ ထိုနေ့တွင် ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်းမှ သူမ ရောင်းချသည့်
ယာဉ်နှင့်ပတ်သက်သော လုပ်ဆောင်ရမည့်များအား ပြီးစီးအောင်လုပ်ဆောင်ပေးပြီး
ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်(Owner book)အား ဦးမြိုင်ထွန်းသို့ပေးအပ်မည်ဟု
ကတိပြုစာချုပ် ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)
ဒေါ်စန္ဒာသန်းအား (၁၃-၂-၂၀၁၅)ရက်နေ့တွင် ကျွန်ုပ်ငွေ သိန်း(၃၀)ကျပ်ပေးချေရာ
ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်းမှ လက်မခံဘဲ တိမ်းရှောင်လျက်ရှိနေကြောင်း
သိရပါသည်။ ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်းမှ (၃-၂-၂၀၁၅)ရက်စွဲပါ
စာချုပ်အရ ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ် မိမိတာဝန်ယူထားသည်များအား ပြီးစီးအောင်လုပ်ဆောင်
ပေးပြီး ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်(Owner book)အား ကြိုတင်ညွှန်ကြားချက်အရ
(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေလက်ဝယ်သို့ မပျက်မကွက်ပေးအပ်ပါရန်နှင့်
ပေးအပ်ရန်ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက တည်ဆဲပင်အခြေအနေပေါ် ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သက်စန္ဒာသန်း(ခ)ဒေါ်စန္ဒာသန်း (LL B, D.B.L)
အထက်တန်းရေးခန်း (စဉ်-၂၄၄၂၈)
အမှတ်-၂/အေ (၂၀၅) ရတနာမွန်အိမ်ရာ၊ လှိုင်ဖြူနယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖိ - ၀၉ ၇၃၁ ၄၈၇၁၃ | ၀၉ ၇၃၁ ၆၀၈၉၇

ကျွန်တော်တို့အစိုးရ စတင်တာဝန်ယူစဉ်ကတည်းက အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များရဲ့ အဓိကရည်မှန်းချက်ဟာ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနဲ့ ဒီမိုကရေစီအလေ့အထများ ထွန်းကားရှင်သန်တဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ် တည်ဆောက်နိုင်ရေးပဲဖြစ်ပါတယ်။

(နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၇ ရက်နေ့ ရေဒီယိုမိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

ယနေ့ ဖာတိကာ

အတွေးမှန်မှ ၁၀၀ဟန်မည် စာမျက်နှာ - ၂

အိန္ဒိယရထားလုပ်ငန်း ခေတ်မီတိုးတက်ရေး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၃၇ ဘီလီယံ သုံးစွဲမည် စာမျက်နှာ - ၄

တောင်သူလယ်သမားနေ့တွင် ညောင်ချောင်းသာကမ်းခြေအား စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ဖွင့်မည် စာမျက်နှာ - ၁၅

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ပိတ်ပွဲ တက်ရောက်ဆုချီးမြှင့်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

စတုတ္ထအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေ ၆ နာရီတွင် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိဘောလုံးအားကစားရုံ၌ ကျင်းပရာ ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီနာယက ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း တက်ရောက် အားပေးချီးမြှင့်သည်။

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အမျိုးသားအားကစား ပွဲတော် အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲစဉ်အဖြစ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဘောလုံးအသင်းနှင့် ကရင်ပြည်နယ်ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိမ်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအားကစားကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ အားကစားဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ အားကစားဝန်ကြီး ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများမှ အသင်းအုပ်ချုပ်သူများ၊ နည်းပြ များ၊ အားကစားသမားများနှင့် အားကစားဝါသနာရှင်များ တက်ရောက်ကြည့်ရှု အားပေးကြသည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ပထမတံခွန်စိုက်ဆုရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းအား တံခွန်စိုက်ဆုဖလား ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြဋ္ဌာန်းရန်နှင့် ပြဋ္ဌာန်းပြီးဥပဒေများသည် တရားမျှတပြီး အများပြည်သူ အမှန်တကယ် လိုက်နာနိုင်မည့် ဥပဒေများဖြစ်စေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

jynáxnipborwjrefnEif hwnf
jynáxnipkTváwnfH
owifxwfyetsuf rsvf(3^2015)

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၇ ရက်
၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလဆန်း ၁၀ ရက်

၁။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းထံသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လက်ပံတန်းမြို့တွင် ရောက်ရှိနေသော သပိတ်ပင်မစစ်ကြောင်း ဆန္ဒပြအဖွဲ့မှ မောင်ကျော်ကိုကို၊ မဖြိုးဖြိုးအောင်၊ မောင်မိုးထက်နေ၊ မောင်မင်းသွေးသစ်၊ မောင်ရဲရင့်ကျော်၊ မဟန်နီဦး၊ မောင်အောင်မိုင်းဆန်း၊ မောင်နန္ဒစစ်အောင်၊ မောင်အောင်နေပိုင်တို့ (၉)ဦးက လွှတ်တော်များ၏ ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို သိရှိနားလည်လိုပါသဖြင့် တွေ့ဆုံခွင့်ပြုပေးပါရန် ၎င်းတို့ကိုယ်စား အလှုံ့အလှယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခိုင်မောင်ရည်က တင်ပြလာပါသည်။

၂။ အဆိုပါရည်ရွယ်ချက်ကောင်းကောင်းနှင့် တင်ပြချက်အပေါ်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က စေတနာပါပါဖြင့် လွှတ်တော်တွင်ဖွဲ့စည်းထားသော ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ် ဦးဆောင်သော ဥပဒေကြမ်းကော်မတီမှ လက်ခံတွေ့ဆုံစေ၍ လွှတ်တော်၏ ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ၂၇-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် တွေ့ဆုံ၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၌ စတင်ကြားနာဆွေးနွေးဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်၍ သပိတ်မှောက်ဆန္ဒထုတ်ဖော်မှုများမပြုလုပ်ကြရန် သတိပေးကြေညာချက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်ရေးအတွက် သပိတ်မှောက်ဆန္ဒပြတောင်းဆိုမှုများအရ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖွဲ့၊ ဒီမိုကရေစီပညာရေးလှုပ်ရှားမှု ဦးဆောင်ကော်မတီနှင့် ပညာရေးစနစ်ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာကွန်ရက်(NNER) မှ ကိုယ်စားလှယ်များပါဝင်သည့် လေးပွင့်ဆိုင် ဆွေးနွေးပွဲများကို ပြုလုပ်ခဲ့ကြပြီး အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းကို ဥပဒေပြုရေးအာဏာရှိ သည့် လွှတ်တော်သို့ တင်ပြရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်။ အဆိုပါ ဆုံးဖြတ်ချက်နှင့်အညီ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၆ ရက်နေ့ တွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တင်သွင်းခဲ့ရာ အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ ဥပဒေကြမ်းအပေါ် ကြားနာမည့်အစီအစဉ်ကို ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ယင်းကဲ့သို့ ဆန္ဒပြကျောင်းသားတို့၏ တောင်းဆိုချက်အရ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ပြင်ဆင်နိုင်ရေးကို ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ လွှတ်တော်တွင် စတင်ကြားနာဆွေးနွေးဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ရာ ဆန္ဒပြ ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ဆန္ဒထုတ်ဖော်မှုများအား ရပ်ဆိုင်းထားရန် လိုအပ်ပါသည်။ သို့သော် ဆန္ဒပြ ကျောင်းသား များသည် ထပ်မံ၍ အင်အားစုစည်းပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက်ဆန္ဒပြရန် စီစဉ်နေကြကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် အဖြစ်နိုင်ဆုံးလိုက်လျောခဲ့ပြီး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ လွှတ်တော်တွင် တင်ပြဆွေးနွေး နေကြစဉ် ဆန္ဒပြကျောင်းသားများအနေဖြင့် ဆန္ဒပြမှုများ ရပ်ဆိုင်းထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

Oramin-G

အာသန့်စွမ်းစိတ်ရှင်လန်းဖို့ 'ဒေါက်တာမင် - ဂျီ' ၏ သောက်ကြပါစို့...

ဒေါက်တာမင်-ဂျီ အဆင့်မြင့်လှိုင်ဆင်းသားမေး

မူပိုင်ခွင့် - မောင်ကျော်ကိုကို၊ မဖြိုးဖြိုးအောင်၊ မောင်မိုးထက်နေ၊ မောင်မင်းသွေးသစ်၊ မောင်ရဲရင့်ကျော်၊ မဟန်နီဦး၊ မောင်အောင်မိုင်းဆန်း၊ မောင်နန္ဒစစ်အောင်၊ မောင်အောင်နေပိုင်တို့ (၉)ဦးက လွှတ်တော်များ၏ ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို သိရှိနားလည်လိုပါသဖြင့် တွေ့ဆုံခွင့်ပြုပေးပါရန် ၎င်းတို့ကိုယ်စား အလှုံ့အလှယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခိုင်မောင်ရည်က တင်ပြလာပါသည်။